
PRVI IZOLAN NA VRHU SVETA
KAKŠNA KONCESIJA ZA MARINO? / MESTO PRVAKOV

PRAVI IN NAMIŠLJEN SVET
(Mef) Ne da bi se sploh zavedali živimo v 
obdobju dvojne realnosti. Ena je tista, ki se 
začne zjutraj s slabo voljo in konča zvečer z 
utrujenim "lahko noč", druga pa se ta teden 
dogaja na obalnih odrih in na velikem 
ekranu portoroškega Avditorija.
Katera od teh dveh realnosti je lepša bi 
težko izbral, dajstvo pa je, daje med njima 
veliko razlik. Tista, ki ji strokovnjaki že 
pravijo realna realnost, je vse bolj črno 
bela, umetna realnost pa kar kipi od barv. 
Prva je bolj ali manj tiha in vase zaprta, 
druga pa je polna efektov, glasbe in 
razkazovanja. Najpomembnejše pa je to, da 
pri prvi ne moremo niti predvideti, kako se 
bo končala, medtem ko umetna realnost v 
glavnem končuje v sreči in na zadovoljstvo 
protagonistov ter nas gledalcev.
Srečanje amaterskih gledaliških in 
lutkovnih skupin ter Festival slovenskega 
filma sta dve prireditvi, ki nam ta teden 
prinašata večjo količino umetne realnosti,
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sta priložnost, da se vsaj za nekaj trenutkov 
rešimo negotovosti in dolgočasnosti realne 
realnosti. Sta kot nekakšen aspirin proti 
glavobolu, kot požirek hladne pijače po 
izsušenem grlu, kot ljubeč dotik v trenutkih 
osamljenosti. In vsem hipermarketom 
navkljub je vse več ljudi, ki se zavedajo 
blagodejnosti sprehoda skozi virtualno 
resničnost. Najprej so to storili otroci z 
računalniškimi igricami, gledališče in film 
pa sta toplice za tiste, ki si ne upajo več 
prijeti josticka.
Preglejte si tokratne strani z vabili na 
gledališke in filmske predstave in privoščite 
si oddih, ki ga gotovo potrebujete. Vedeti 
namreč morate, da je življenje v gledališču 
ali v kinu lažje kot tisto, ki ga živimo iz 
dneva v dan v službi ali doma. Ali ste že 
slišali, da bi katerega od naših someščanov 
zadel infarkt sredi gledališke predstave ali 
med gledanjem dobrega filma? Kar tako, 
doma ali na njivi pa jih je tudi to pomlad 
pobralo veliko. Pa ne le tam, tudi življenje 
pred televizijo, ki naj bi bila center 
umetnega sveta, je izredno nevarno.
Pa še to: cena vstopnic za gledališče ali kino 
je zagotovo nižja od cene paketa aspirinov 
ali pregleda pri kardiologu.

AQUALANDIJA
Na območju zazidalnega načrta Livade 2, bolj znanega kot 
Acqualandija, se ne dogaja prav nič takšnega, kar bi dalo 
slutiti, da bo tam v kratkem stalo veliko turistično naselje z 
bazenskim kompleksom, kije še najbolj prepričal občinske 
svetnike, da so glasovali za sprejem omenjenega projekta. 
Načrtovalci in investitorji, zbrani v podjetju TPC Livade, ki 
ga vodi Leopold Gorjup, so napovedali najprej gradnjo 
bazenov in hotela, šele potem naj bi se zgodila tudi gradnja 
apartmajev, ki so v gradbeništvu še vedno edino zares tržno 
blago. V to je marsikdo podvomil, saj ga ni investitorja, ki 
bi najprej gradil objekte, ki bodo začeli vračati denar čez 
nekaj let, zadrževal pa gradnjo vikend stanovanj, ki jih 
lahko proda še predenjih začne graditi. Medtem pa seje še 
izvedelo, da se omenjeno podjetje dogovarja s trgovskim 
mogotcem Spar-om, ki se menda zanima za gradnjo 
velikega marketa na obali in da o tem že obstaja 
predpogodba s takšno vsebino. Seveda tudi takšnega 
investitorja bazeni prav malo zanimajo, saj vendar posluje 
kot trgovsko in ne kot turistično podjetje.
Kaj se bo zares zgodilo na območju nekdanjega 
kamnoloma, kije zdaj navadno zanemarjeno smetišče sredi 
Izole bomo verjetno izvedeli šele takrat, ko bodo partnerji 
našli rešitev, ki bo vsem prinesla vsaj nekaj. Kaj bo prinesla 
Izolanom pa je že vnaprej jasno: še eno dobro letino fig.
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Zanimivi večeri v kulturnem domu

ZDRAVLJENJE OB SVETLOBNEM KRIŽU
Z univerzalno bioenergijo do boljšega počutja in zdravja!

izkušnje več tisoč ljudi, ki so obiskali zdravilni svetlobni križ, 
so pokazale mnoge koristne učinke. Ob njem doživijo ljudje 
globoko sprostitev in pomiritev. Blagodejno deluje na duševne 
rane in bolečine, ter pomaga, da se sprostijo napetosti in 
duševne zavore. Do sedaj je znanih že nekaj primerov 
izboljšanj in nepojasnjenih ozdravljenj dolgotrajnih bolezni 
(astma, ginekološke težave, rakasta obolenja, ...).
Svetlobni križi so sicer optični pojav, do katerega pride zaradi 
loma svetlobe na steklih z ustreznim vzorcem. Vendar so 
nekateri izmed njih po izkušnjah sodeč bioenergijsko živi, ker 
sevajo univerzalno bioenergijo in pomagajo vzpostavljati 
ravnovesje na vseh nivojih, na telesnem, duševnem in 
duhovnem.
Če želite tudi sami preveriti, ali zdravilni svetlobni križ res 
deluje, se lahko udeležite zdravljenja ob svetlobnem križu, 
ki bo v torek 11.04. in 25.04. ob 19.00 v Kulturnem domu v 
Izoli, Bazoviška 4.

Gibanje za razvoj zavesti

V spomin
Tine
Po kratki a hudi bolezni smo se poslovili od Tineta, upokojenega 
pleskarskega mojstra, ki je svoje znanje bogatil v Tomosu, po 
upokojitvi pa rad pomagal kjerkoli je mogel. Tudi nam je priskočil na 
pomoč in olepšal naše klubske prostore, ko pa smo ga vprašali za 
ceno je zamahnil z roko: to je za športnike.
Hvaležni smo mu za to njegovo misel in opravljeno delo.

J.K. Olimpie

V spomin
Franko Sinožič
Odšel je morda najbolj zamišljen in tih Izolan. Sam s svojo bolečino 
in svojimi vprašanji. Srečevali smo se ob petkih na plesu v Delfinu, 
se zavrteli ob glasbi a govorili nismo veliko. Pogled mu je bežal 
nekam daleč, morda tja v leta, ko je imel rad nogomet ali v čas, ko je 
še imel službo v Ljubljani. Potem je prišla bolezen, službe ni bilo več 
zanj, ostalo je stanovanje, odhodi na morje z bratom in predvsem 
tišina.. Pogrešali bova njegov pogled, ko je ob sobotah iskal najino 
mizo ob plesišču in tiste redke besede, ki jih namenil nama, 
slučajnima prijateljicama s plesišča.

prijateljici

V spomin
Severina Paliska
Poslovili smo se od prijateljice široke nasmeha, ki smo jo v 
uredništvu poznali tudi kot veliko ljubiteljico cvetja in lepega okolja 
nasploh. Bila je ponosna na enega najlepših vrtov v starem delu 
mesta, za katerega je vedno dobila priznanje v akciji izbora 
najlepših delov mesta. Rada je pripovedovala o svoji skrbi za cvetje 
in o skrbi za lepoto mesta nasploh.
Poznali smo jo tudi kot ljubečo ženo možu Albertu in skrbno mater 
trem sinovom in njihovim družinam.
Takšno bomo tudi pomnili.

Uredništvo

V spomin
Dajana Čok
Čeprav za kratek čas, si bila tudi ti naša R1BARKA in z nasveti in 
polno energije nam pomagala pri delovanju društva. Z nami si si 
srčno želela tudi v Planico. Mi smo šli, saj si ti tudi tako želela, žal te 
ni bilo z nami. Želela si, da bi šli spodbujat rokometašice na njihovo 
tekmo in smo šli, tudi zato, ker si nas ti prosila.
Večno te bomo ohranili v naših srcih!

RIBARI

ZOMBI INKVIZICIJA
Ali so to tako imenovani ljudje dobre volje?Ali je demokracija dokler 
je po moje sicer je to napad in je svoboda svoboda, če je ta po mojih 
merilih? De ja' vu.
Neverjetno a resnično: ob resničnih aktualnih problemih, ki pestijo 
našo državo, niso ti povzročili splošnega razburjenja nekaterih 
politikov in združenj, ampak satirični avtorski vložek B. Kobala na 
prireditvi Pomenjkovanja v ljubljanskem lutkovnem gledališču. Diši 
po Dolini Sentflorijanski.
Prva slovenska pesnitev iz začetka devetnajstega stoletja je omenjala 
tudi prdce zato je bila utišana in do sedaj nas velika večina o tej 
pesnitvi, ki spada v začetke slovenske pesniške kulture ni vedela. Isto 
velja za "nemoralne" pesmi Franceta Prešerna. O tem so odločali po 
moralnih in političnih kriterijih.
Dogodek mi služi kot primer in ga vsebinsko ne ocenjujem. To naj stori 
vsak sam. Razburjena naj bi bila javnost. Katera?Odzvali so se namreč 
v inkvizicijskem zboru Janez Janša, Peterle, Slovenska škofovska 
konferenca in drugi iz somišljeniškega kroga. Ne ocenjujem njihovega 
mnenja do katerega ima vsakdo pravico. Zanimive so analize in metode 
delovanja, saj je temu sledila akcija -predlog odstranitve Kobala z 
mesta direktorja Mestnega gledališča ljubljanskega in podpis listine 34 
(cca) poslancev strank SDS, SKD in SLS s pamfletom užaljenosti proti 
nečistovanju z "neprimerno kulturo"(interpretacija vsebine je moja).
V glavnem nam ponujajo red in disciplino(od kje je že to?). Za moralne 
zakone skrbi Cerkev, po intelektualni plati skrbijo za nas pooblaščeni 
Razumniki. Zato, da bi se pa slišal tudi glas ljudstva so ustanovili 
Civilna združenja(veliki C), ki si prilaščajo ime kategorije, če bi nekdo 
dvomil v njih in nazadnje Državljanski forum(ali sem državljan, ker me 
ni zraven?) , ki skrbi za uzklajenost delovanja. Sestavljajo ga tretjina 
duhovnikov, bankirji in profesorji. Neverjetna vzklajenost in sestava 
vseh pove veliko o nevtralnosti.
Legitimno se ustanavlja koalicija SLOVENIJA. To ime je last vseh 
državljanov in mene ni nihče vprašal za dovoljenje. Ali kdor ni zraven 
ni Slovenec? Govorim samo o formi urejanja družbe, ki se nam ponuja 
, saj je vsebina stvar razumevanja in verovanja posameznika. 
Daleč-nazaj smo prišli, če nam stranke in civilne organizacije določajo 

kaj je smešno in kaj ni. Ko nam bodo v novem parlamentu tudi za to 
napisali zakone poleg novih "naših" šolskih (prosto po Rodetu), bo tudi 
Slovenija robotizirana dežela, saj bomo državljani le še roboti in pridni 
ter poslušni državljani. Ali bo za neposlušne skrbela inkvizicija?
V parlamentu so resne razprave večkrat mnogo drznejše od satire. Taje 
vsaj razpoznavna, saj vemo vnaprej, da to je, za razliko od parlamenta, 
ki je presneto resna zadeva in je tam vsaka beseda URADNA.
Po mojem spominu ima ravno v tej instituciji primat po vulgarnosti 
Peterle s svojimi "jajci". Janša pa je spraševal predsednika države, ki 
nas uradno predstavlja po celem svetu, ali gaje kaj v hlačah.
Vsakdo, posebno pa politiki, ki nimajo razumevanja za satiro, bi morali 
najprej razčistiti svoje travme, če ne želijo vnašati lastne zagrenjenosti 
v širši prostor s svojim priviligiranim položajem.
Satira ima namen spodbujati razmišljanja. Kot vsaka umetnost daje 
svoje poglede in predstavlja le samo sebe. Opazovalec reagira kot je 
njemu lastno. Kdor reagira javno, predstavlja sebe in ne samo satiro. 
Zelo problematično se mi zdi, če o morali govorijo tudi tisti, ki so 
mostograditeljsko prišli v vlado premijeja, ki ga niso podprli in sedaj 
pred koncem mandata zaradi čisto strankarskih interesov spravljajo 
državo v programirano krizo. Nebi bilo tako hudo, če bi izstopili zaradi 
nezadovoljstva z doseženim, sporov v vladi , nezaupnice ali drugih 
resnejših argumentov.
Ne, kamanda je:če hočeš biti z nami , moraš iz vladelE ja, čez 
prijateljstvo ga ni. Alije svet že videl kaj takega?
Podpredsednik vlade namiguje, daje predsednik ukradel avto, ministri 
prodajajo orožje za cash, vlada podpisuje nepotrebne ustavno sporne 
državne sporazume z versko skupnostjo v tujini medtem, ko 
prepotrebnega s sosednjo državo nikakor noče, odrešitveni intelektualci 
še zmeraj kritično debatirajo o svoji državi Sloveniji v Dragi v Italiji, 
žena ambasadorja krade, ob začetku tretjega tisočletja Cerkvi, ki edina 
ne plačuje davkov in njihovim duhovnikom mi plačujemo pokojninsko 
in zdravstveno zavarovanje, "vračamo" gozdove že pridobljene s 
čudnimi srednjevečnimi metodami.
Da nismo smešna država? NI RES. Saj se nam smeje ves svet.
Lep pozdrav

Lucio Gobbo
p.s. je to satira ali tragedija?
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VROČI PREDLOGI VOLILNIH OKRAJEV
Delovni predlog volilnih okrajev, ki ga je izdelal Inštitut za geografijo 

Filozofske fakultete v Ljubljani je razdelil Slovenijo na 88 delov. Oblikovani so 
tako, da zajema posamezni volilni okraj približno 18.000 prebivalcev.

Območje Slovenske Istre so geografi razdelili na tri volilne okraje, in sicer 
naj bi volilni okraj Koper I zajemal mestno območje koprske občine, volilni 
okraj Izola-Piran pa območje občine Izola ter del območja občine Piran ( 
območje mesta Piran, to je Krajevne skupnosti Piran, Portorož ter 
Strunjan) Na ta način bi se piranska občina razdelila na dva volilna okraja, saj 
bi preostali del piranske občine z Lucijo vred sodil v volilni okraj Obala-zaledje, 
ki bi obsegal še del kopske občine (KS Ankaran, Bertoki, Pobegi-Čežarji, 
Škocjan, Šmarje). Koprska občina pa bi bila razdeljena kar na tri volilne okraje. 
Preostali del občine ( KS Boršt, Črni kal, Dekani, Gračišče, Gradin, Hrvatini, 
Marezige, Sv.Anton, Škofije, Vanganel), bi namreč po tem predlogu sodil v drug 
volilni okraj skupaj z občinama Hrpelj e-Kozina ter Divača.

Takšni predlogi volilnih okrajev so se izkazali za močno problemtične, če je 
soditi po reakciji obalnih županij in župana, ki jo objavljamo v nadaljevanju. 
Vsekakor o omenjenem predlogu še ni izrečena zadnja beseda in zagotovo se 
bo ob tem dvignilo še kar nekaj prahu.

TO JE TIC
Prišel je zaskrbljeni občan v 
uredništvo in spraševal, kje je ta 
TIČ o katerem vsi nekaj 
govorijo v zvezi s turizmom. 
Povedali smo, da gre v resnici za 
TIC (Turistično informacijski 
center) in mu čestitali, da ga je 
lahko spregledal.

Danes seja OS
V

KAKŠNA KONCESIJA ZA 
IZOLSKO MARINO

JAVNI POZIV ŽUPANOV SLOVENSKE ISTRE

NESPREJEMLJIV PREDLOG 
NOVIH VOLILNIH OKRAJEV
Seznanili smo se z delovnim predlogom novih volilnih okrajev in 
ugotavljamo, da ponujene rešitve ne upoštevajo realnega stanja, 
življenskih povezav in interesov na našem območju, zato niso 
sprejemljivi.
Poslanci za Državni zbor se volijo po načelu, da se en poslanec voli na 
približno enako število prebivalcev in po načelu, da so v državnem 
zboru sorazmerno zastopani politični interesi. Zato mora razdelitev na 
nove okraje upoštevati obe načeli.
Menimo, da našega področja ne bi smeli deliti na take enote, ki nimajo 
pravih skupnih interesov. Do sedaj je bilo naše, dokaj celovito in 
homogeno območje, razdeljeno na 4 volilne enote. Z novimi okraji 
nastanejo nova področja, ki niso homogena, ki niso življensko 
povezana s skupnimi interesi. Priključevanje nekaterih delov naših 
občin drugim občinam bi sprožilo veiko nezadovoljstva med ljudmi, ki 
se s temi enotami ne bo mogli identificirati. Zelo verjetno ne bi hoteli 
voliti poslancev, ki ne bi mogli zastopati njihovih interesov. V novih 
volilnih okrajih se mešajo mestni in zaledni predeli iz različnih občin, 
istočasno pa se ločujejo področja in naselja, ki sodijo skupaj. 
Zahtevamo, da temeljito pretehtate naše pripombe ter se zavzamete za 
rešitve, ki ustrezajo realnim življenskim razmeram na našem področju.

OBČINA IZOLA, županja Breda Pečan 
MESTNA OBČINA KOPER, župan Dino Pucer 

OBČINA PIRAN, županja Vojka Štular

METER ZA METROM
Postopno se pločevina le 
umika iz najlepših delov 
Izole. Že ureditev 
interventnih poti je precej 
izpraznila ulice starega 
mesta, pred tednom dni paje 
občinski odlok odstranil tudi 
avtomobile na sončnem 
nabrežju. Pravzaprav je še 
vedno mogoča dostava na 
tam privezana plovila, 
stalnega parkiranja pa ne bo

Občinski svetniki bodo danes, četrtek, 30. marca, kot drugo točko 
dnevnega reda obravnavali predlog Odloka o namenskem turističnem 
pristanišču. Gre za odlok, ki že nekaj časa buri duhove in vnaša nemir med 
lobiste posameznih političnih strank v občini Izola. Če so nekateri za 
rigorozno zastavljeno koncesijsko pogodbo, ki bi trajala največ dvajset let 
in bila za koncesionarja "draga" se drugi zavzemajo za 50 letno veljavnost 
pogodbe in za bistveno zmanjšanje prispevka koncesionarja v prvih letih 
veljavnosti pogodbe.
Predlagani odlok govori o območju marine, ki zajema pristaniški 
akvatorij, z njim neposredno povezani kopni prostor ter pripadajočo 
pristaniško infrastrukturo ter superstrukturo. Pristaniški akvatorij je 
omejen z valobrani, kopni prostor zajema območje od hotela Delfin do 
Dantejeve ulice in do začetka komunalnih privezov. Pripadajoča 
pristaniška infrastruktura so: obalni zid, valobrani, pomoli, privezi, 
bazen za dviganje plovil, vodovodne, električne in telekomunikacijske 
inštalacije, manipulativni plato, parkirne površine, ceste, plovne poti in 
objekti za varnost plovbe. Med superstrukturo pa štejejo sanitarni 
objekti, upravni prostori, recepcija s kontrolnim stolpom in drugi 
grajeni objekti. Pešpoti niso predmet koncesije in so pod enakimi pogoji 
dostopne vsem, upravlja pa jih koncedent. Ta je odgovoren tudi za 
upoštevanje okoljevarstvenih zahtev, poleg tega pa mora tudi 
vzdrževati marino, zagotavljati njeno odprtost ter v soglasju z županom 
sprejeti splošni pristaniški red in podobno.
Predlog odloka govori o tem, da se koncesija podeli za največ 50 let, 
letno povračilo pa se določi s posebno pogodbo. Celotno območje 
marine preide po prenehanju koncesije v posest koncedenta (občine). 
Koncesija bo prvič dodeljena brez javnega razpisa, kar v tem primeru 
pomeni, da bo z marino upravljal Porting d.o.o. Koncesionar je po 
pogodbi dolžan zgraditi še valobran 3, pomol B s pripadajočimi privezi, 
pešpot nad manipulativno ploščadjo in pet pomolov s privezi za potrebe 
občanov. Te in še nekatere objekte mora koncesionar zgraditi najkasneje 
v roku treh let od dneva sklenitve koncesijske pogodbe. Poleg tega je 
koncesionar dolžan omogočiti pristajanje ribiških ladij do dokončne 
selitve hladilnice, nemoten prehod čez območje marine športnim društvom, 
ki imajo svoje prostore na območju marine.
Takšen je torej v grobem predlog odloka o marini, v kolikor ga bodo 
svetniki podprli pa bo treba pripraviti koncesijsko pogodbo, ki naj bi 
končno zagotovila, da bo tudi občina Izola dobila nekaj konkretne 
odškodnine za vložen delež v gradnjo marine.

Restavracija
KAMIN BELVEDERE

TAM, KJER JE NAJB0UŠI PLES DOMA 
V soboto, 1.4.
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Tulio Furiarne



IZOLA MESTO PRVAKOV
Kdo ve koliko državnih prvakov smo Izolani dobili ta konec tedna? V 
uredništvu vemo vsaj za tri, zelo možno pa je, da je naslov najboljšega v 
državi dobil še kateri od mladih izolskih športnikov. Takšni rezultati nas 
uvrščajo med športno najbolj razvite občine v Sloveniji, pa tudi najbolj 
nenavadne in po svoje nelogične.
Treba je namreč vedeti, da se Izola prav v ničemer ne razlikuje od 
drugih, sosednjih občin, da športu namenja bistveno manj denarja kot 
recimo Piran ali Koper a so dosežki izolskih športnikov daleč nad 
realnimi pričakovanji. Vsakoletna podelitev priznanj mladim 
športnikom je pravzaprav nekakšen šok, saj je več kot 150 mladih 
Izolanov uvrščenih do tretjega mesta v državi ali pa so člani državnih 
reprezentanc Pa tam niti niso bili vsi: Ni bilo državnih prvakov v 
avtomobilizmu in ni bilo najnovejših prvakov v deskanju na snegu in 
celo v gimnastiki. Številka mladih izolskih športnikov, ki sodijo v 
državni vrh se bliža 200 in kdo bi lahko pomislil, da se športu v Izoli 
vendarle godi.
Toda stvarnost je seveda drugačna. Reorganizacija na športnem 
področju, ki je privedla do ustanovitve Centra za kulturo šport in 
prireditve je mimogrede pokopala organizacijo oziroma Zvezo 
športnih društev, ki so zdaj prepuščena odločanju Centra, brez 
možnosti organiziranega zastopanja svojih interesov. Tako se zdaj 
predstavniki posameznih klubov z direktorjem centra in strokovnim 
delavcem dogovarjajo in tudi prepirajo o tem, kolikšen del 
proračunske pogače jim bo pripadel, takšno dogovarjanje pa seveda 
lahko pripelje tudi do nerealnih ocen in s tem v zvezi do nepravične 
delitve proračunskega denarja med posamezna društva. Res je, da o 
tej vsebini razpravlja tudi ožji odbor, vendar so v njem tudi 
predstavniki posameznih društev in to seveda takoj vnaša dvome v 
objektivnost presoje predloženih programov za tekoče leto.
Toda vse to je pravzaprav dogovarjanje o drobtinah, saj prav nobeno 
od društev od občine ne dobi dovolj denarja niti za strokovno vodstvo, 
kaj šele za stroške tekmovanj. V pripravah na organizacijo Centra je 
bilo slišati napovedi, da bomo z njim dobili organizacijo, ki bo lahko 
pridobila več denarja za izolski šport Resni ljudje so vedeli, da gre za 
nerealna pričakovanja in po dobrih dveh letih se je pokazalo, da so 
imeli prav. Pa za to ne gre kriviti le tistih, ki so tam zaposleni ampak 
tudi tiste, ki so jim naložili takšno, skoraj nerealno nalogo.
Izolski športniki se seveda še najbolj zanesejo sami nase in vse bolj se 
ukvarjajo vsak le s seboj in svojimi društvenimi problemi. To pa 
seveda ni dobro, kajti če v občini nimamo koncepta razvoja športa, 
potem si športniki zaslužijo vsaj svojo organizacijo, ki jih bo 
zastopala v dogovarjanjih z oblastjo (beri Center oziroma občina). 
Koliko je avtorju znanega nihče še ni formalno razpustil Zveze 
športnih društev in tudi predsednik, Darko Filiput, je še vedno športno 
aktiven. Naj mu bo to javni poziv k sklicu sestanka Zveze, da bi vsaj 
preverili, kako razmišljamo o organiziranosti, ki jo živimo danes.

Drago Mislej

i 1> DIGITALNA 
FOTOGRAFIJA <

Izdelava fotografij posnetih z
DIGITALNIMI FOTOAPARATI ter iz

računalniškega formata JPG direktno na FOTO PAPIR

PRIČAKUJEMO VAS TUDI V
POSLOVALNICI V SAN SIMONU !

Tel.: 066/ 647 • 050, Drevored l.maja 4a, Izola 
Tel.: 066/ 646 - 211, HTP San Simon, Morava 25

STRAH VZBUJAJOČA SLUŽBA
Na fotografiji so takorekoč vsi 
delavci občinske inšpekcije in 
redarstva, manjka le šefica, ki pa je 
tako ali tako že dobro poznana.
Glede na to, da gre za službo, ki je v 
nenehnih stikih z občani je seveda 
prav, da pojasnimo najpomembnejše.
Služba se deli v dve podslužbi: v eni 
so občinski redarji, katerih skrb je 
predvsem mirujoči promet, seveda 
pa tudi mimo drugih prekrškov ali 
nepravilnosti ne morejo kar zaprtih 
oči. Občinska inšpekcija pa skrbi za 
spoštovanje odloka o redu in miru in drugih odlokov, ki so povezani z 
urejenostjo mesta in življenjem v njem. In čeprav se nam včasih zazdi, 
da delajo premalo nam ta fotografija dopoveduje, da gre za službo 
velikega imena a malo zaposlenih. Pa niti posebej zastrašujoče ne 
izgledajo, kajne?

OLJKA - SPOMIN NA MLADOST
V šolskem parku, ki nastaja ob osnovni šoli Livade, so prejšnji 
teden učenci osmih razredov zasadili oljko.

V času, ko so se mladi že 
odločili za nadaljnje šolanje in 
ko je že znano, kam se bodo 
čez nekaj mesecev lahko 
vpisali, so se učenci iz Osnove 
šole Livade odločili za 
zanimivo in posnemanja 
vredno dejanje.
Ob koncu pouka so se zbrali 
pred šolo, da bi v spomin na 
svojo generacijo zasadili 
drevo, ki v Sredozemlju 
uspeva že 5000 let in je ena od 
najstarejših kulturnih rastlin 
nasploh. Gojenje oljke je 
povezano s svojevrstno 
kulturo, ki si jo prizadevamo 
ohraniti tudi v naših krajih.
Nuša Karlovič, razredničarka 
8.a razreda, je o namenu te 
akcije povedala: "Na naši šoli je to že druga generacija osmošolcev, kije 
pred svojim odhodom zasadila oljko. Drevo so nabavili učenci sami, 
sami so zbrali denar in preskrbeli gnojilo. Če bo zasaditev uspela, bodo 
mladi kasneje lahko spremljali njeno rast in se tako vračali k šoli, ki so 
jo obiskovali vse od 3.razreda svojega šolanja. Oljka simbolizira 
njihove korenine."

In kaj so o tem menili osmošolci?
Katarina Kljun, 14 let, predsednica razreda: " 
To je dobra ideja, oljka bo spomin na naš 8.a. 
Fantje in dekleta so se ob tej priložnosti lahko 
naučili, kako se zasadi drevo. Oljko najdemo 
tudi v grbu izolske občine, golobica z oljčno 
vejico je simbol miru."

Jure Zrinski, 15 let:" Danes je zanimivo, to 
drevo bo spomin na nas, ki odhajamo. Ko bom 
kasneje hodil tod s svojo družino, bom 
ponosen na to drevo. Rekel jim bom: "To pa 
smo mi posadili."

Barbara Dobrila



LARA IZ AMERIKE
Lara Kralj je Izolanka, študentka Veterinarske fakultete in letošnja 
dobitnica fakultetne prešernove nagrade za seminarsko delo z zelo 
zapletenim naslovom: Uspešnost hemilameniktolije pri zdravljenju 
ekstruzij medvretenčnega diska pri psih.
- To pravzaprav pomeni, da gre za operativni poseg ob nekakšnem išijasu pri 
psih. Gre za bolezen, ki velikokrat pripelje do hudih bolečin in končno tudi

' paralize zadnjega dela pri psih. Če se operativni poseg opravi dovolj hitro, 
približno v dveh dneh po začetku popolne paralize je ta poseg lahko uspešen. Ta 
pojav je dokaj pogost pri določenih vrstah psov, kot so jazbečarji ali pekinezi.

- Kje si dobila podatke za nalogo?
- Naredila sem raziskavo o uspehu te operacije na naši kliniki v Ljubljani, novost 
pa je bila to, da smo po petih letih po posegu ponovno slikali nekatere od 
zdravljenih psov in ugotavljali, da ni nobenih bistvenih posledic. Tudi to je 
dokaz, daje delo na tej naši kliniki zelo dobro in daje veterina pri nas nasploh na 
visoki ravni.
- V času podelitve nagrade si bila v Združenih državah Amerike.
- Tja sem šla na prakso, potem ko sem se prijavila na razpis in sva dva iz fakultete 
dobila to možnost. Sama sem bila v San Diegu na kliniki za male živali. 
Pravzaprav je bila mala klinika, saj imajo pri njih posamezni veterinarji svoje 
male klinike. Po svoje je bilo to dobro, ker sem bila zares v pratičnem delu in 
sem se marsičesa naučila. Pomagala sem mu pri rednem delu, asistirala pa sem

tudi pri steriliziranju in kastriranju mačk, ki so 
brez lastnika.
- Kako sta jih dobila?
- Sama sva šla okoli in jih lovila ter pripeljala v 
kliniko. Samo steriliziranje je tudi v Ameriki 
zelo drago, približno trikrat dražje kot pri nas, 
kjer stane okoli 13.000 tolarjev. Sama sem tam 
sterilizirala kakšnih 20 mačk in te prakse pri 
nas ne bi imela.Tudi tam pa ta strošek krije 
država oziroma mesto, zato pač to tudi počne. 
Vsega skupaj sem tam preživela mesec in pol.
- Čaka te še ena nagrada?
- Pravzaprav gre za nagrado neke finfle, ki 
proizvaja hrano za pse. Najverjetneje pa mi 
bodo plačali sodelovanje na akšnem seminarju 
ali kaj podobnega. Sicer pa, vse kar se izve 
novega je dobro in zato se tudi te nagrade 
veselim.

Tudi v letu 2000 bomo lokalne skupnosti z 
subvencioniranjem sadilnega materiala (trsnih 
cepljenk, sadnega drevja....) prispevali k razvoju 
kmetijstva. Poseben poudarek pa smo namenili 
oljki, saj bo z letošnjo obnovo v Slovenski Istri 
posajenih preko 1000 ha oljčnikov in prešli bomo 
tisto magično mejo 300.000 tisoč oljčnih dreves 

Dogodek, ki ga pripravljamo ob zasaditvi 
simboličnega 300.000 - tisočega drevesa oljke, bo 
še posebej svečan, saj bo to saditev opravil ob 
pomoči ministra za kmetijstvo gozdarstvo in 
prehrano g. Cirila Smrkolja, župana MO Koper g.
Dina Pucerja, županje občine Piran Vojke Štular in 
županje občine Izola Brede Pečan, sam predsednik 
Mednarodnega sveta za oljkarstvo g. Fausto Luchetti.

VABIM

Vas, da se nam ob tem dogodku pridružite,

v TOREK, 4. aprila 2000, ob 14.00 uri v 
parku pred osnovno šolo Dante Alighieri Izola.

Po posaditvi oljke (oljka bo posajena poleg drevesa, ki sta ga ob otvoritvi 
šole leta 1998 posadila predsednik Republike Slovenije g. Milan Kučan in 
takratni predsednik Republike Italije g. Oscar Luigi Schalfaro) je ob 14.30 uri 
foto termin in izjave za javnost g. Fausta Luchettija in g. Cirila Smrkolja).

Lepo vas pozdravljam !
Županja: 

Breda Pečan

PRODAJA STOLOV IN LEŽALNIKOV
Vrtec MAVRICA obvešča, da bo v četrtek, 30. marca od 12. do 16. ure 
v telovadnici vrtca v Livadah prodaja rabljenih otroških iležalnikov in 
otroških stolov.

KMEČKA LISTA
Za Slovenskega kmeta in podeželje

Svoje kandidate za člane skupščine KMETIJSKO 
GOZDARSKE ZBORNICE, ki bodo izvoljeni 9. Aprila, smo 
skupaj sestavili tudi mi v Slovenski Istri, Brkinih in Krasu. 
Kandidati ki kandidirajo na KMEČKI LISTI so Bruno Rojac - 
predsednik društva vinarjev, Andrej Grželj - kmetijski 
inšpektor, Danilo Markočič - predsednik društva oljkarjev 
Slovenske Istre, Avrelijo Bonin - predsednik KZ Agrarie in 
Miran Sotlar - strokovnjak iz ekonomije kmetijsko svetovalne 
službe.

Pri KMEČKI LISTI gre poudariti, daje to delo koordinacije 
kmetijskih programov v Brkinih, na Krasu in v Slovenski Istri, s 
predlaganimi kandidati pa pokrivamo najširša področja 
kmetijstva v tem prostoru.

Zavedamo se, da v 78 članski skupščini KGZ brez povezovanj 
ne bo mogoče zagotavljati lokalnih programov, zato se nam zdi 
že sedanje povezovanje skozi KMEČKO LISTO (ki kandidira 
v celi Sloveniji) garancija da bomo skupne programe tudi 
realizirali. Ravno zato z gotovostjo in značilno Primorsko trmo 
trdimo, da bodo naše obljube:

* ustvarjanje pogojev za izboljšanje dela na kmetijah,
* izenačitev - zmanjšanje stroškov zakupnin zemljišč

To čutimo in smo pripravljeni poleg našega dela na zemlji, tudi 
skozi politiko KGZ uveljavljati.

Dajte nantpriložnost s tem, ko obkrožite
KMEČKO LISTO (št. 6).

j Društvo upokojencev Izola
Društvo upokojencev Jagodje 

Združenje borcev in udeležencev NOB 
_______Društvo invalidov Izola_______

vabijo:
17. maja 2000
na BRIONE

s katamaranom PRINCE of VENICE
Med izletom si bomo ogledali tudi ROVINI

Cena izleta z 
malico, kosilom 
in vstopnino
je 7.500 SIT

Odhod ob 07:00 
(izpred carinskega 
pomola v Izoli)

Povratek 
bo predvidoma 
ob 20:00

Informacije in prodaja rezervacij
Pisarna DU - Plenčičeva 3, pon 09 -11 sre 15 -17 

Pisarna Dl - Kraška 1. sre 15 -17 
Pisarna ZB NOB - Plenčičeva 3, vsak delovnik 08-12
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KORTEŽANKA JE NAJ-IZOLANKA
Nade Morato vsaj Izolanom ni treba posebej predstavljati, čeprav ni oseba, ki bi se ravno 
razmetavala z besedami. Rada premisli, pove počasi, vendar odločno in morda si je prav 
zato "pridelala" marsikaterega nasprotnika, še posebej tam kjer živi. "Na vasi je težje biti 
drugačen kot v mestu" je povedala med kratkim obiskom, ki nam je uspel šele 14 dni 
potem, ko je bila imenovana za Izolanko leta 1999. Hkrati z imenovanjem je namreč odšla 
v bolnico, kjer sojih pobrali "železje" ki gaje imela v nogi in rami. Zdrsilo ji je namreč na 
stopnicah zaodrja kulturnega doma in še sreča, da so jo hitro našli in jo odpeljali do 
bolnišnice, kjer so ugotovili hud zlom noge in ramena. "Nekaj železa pa so mi še pustili v 
rami, ker drugi zdravnik ni vedel, daje dr. Peroša delal po neki novi metodi. Tako bo treba 
še enkrat v bolnico, da izvlečejo še te ostanke" se kar malo pošali in hkrati jezi, ker je 
urejanje življenja iz vozička kar malo nerodno.
Na vprašanje, ali je bil letošnji pust tako skromen tudi zato, ker Nade ni bilo zraven 
odgovarja, daje bilo že lani čutiti manj navdušenja, letos pa preprosto nihče ni imel volje. 
Kaj pa tradicionalna razstava pirhov?
"Ta pa bo" zatrdi in pove še, daje prijavljenih kar lepo število razstavljalcev in kar nekaj 
spremljevalnih dogodkov pripravljajo. Potem gre beseda o ohranjanju starih običajev in 
govorice ter etnološke zapuščine nasploh in Nada pove, da je gradiva o tem malo, da je 
bilo treba vse izbrskati iz podstrešij in spomina ljudi. Nekaj tega je sama spravila v štiri že 
izdane knjige, pred izidom je knjiga o Slovenskem 
knjiga legend in pripovedi s kortežanskega, 
zbranega pa je tudi nekaj fotografskega gradiva o 
napisnih ploščah v Kortah.
Na vprašanje o slovenstvu pa odgovarja zelo 
previdno. Nismo nacionalisti in spoštujemo pravice 
vsakega naroda, vendar ostaja dejstvo, da je tudi v 
naših krajih čutiti vpliv italijanskega jezika in 
kulture, slovenstvo pa je ob tem povsem inertno. Mi 
se, tudi v našem Kulturnem društvu zavzemamo, da 
ne bi bilo tako, odgovarja Nada Morato, mož Albin 
pa je dodal deci terana, da smo lepše končali 
pogovor in obisk.

ANTENE NAD MALIJO?
Ali po daljšem premoru nad izolskim podeželjem ponovno visi grožnja 
belokriške antene?
Danes, tik pred zaključkom redakcije, se je v medijih pojavila vest, da so sicer 

Portorožani, zaskrbljeni za svoje zdravje, dosegli selitev antene iz njihovega 
okolja, vendar se ta pojavnih izjavah seli na belokriškemu sosednji hrib, kije v 
naši občini, tik nad glavami Cetoranov in Malijčanov in sredi načrtovanih novih 
gradenj na parcelah z najlepšim razgledom tako na Tržaški kot Piranski zaliv.
V času županovanja sedanjega poslanca Maria Gasparinija je ta dal javno 
obljubo, da se, dokler bo on župan, antena ne bo selila na Kašler oz. na izolsko 
podeželje. Kaj o sedanji nameri RTV Slovenija meni izolsko vodstvo? Dobro bi 
bilo, da bi nam čim prej nalili čistega vina, saj se število obolelih za rakom tudi 
pri nas veča!
krajanka Jelka Morato-Vatovec

(jjGEin
poslovne storitve d.o.o. Izola

PO NOVEM PRI NAS TUDI 
FOTOKOPIRAMO !

Sončno nabrežje 4, Izola 
Tel.: 066/640 36 36

POMLADNA AKCIJA "8000"

od 3.4.-9.4. 2000

SMO KOS
od 10.4. -16.4. 2000 Od 17.4.-23.4.2000

KOSOVNI ODPADKI
1. KAJUHOVA - pri izlivki 

3.4-64.
KAJUHOVA - odcep levo nad 
semaforiz. križiščem
7.4. -9.4.

2 IX.KORPUSA MARUŠIČEV A
3.4. - 9.4.

3. IX.KORPUSA - pri Marketu
3.4. - 9.4.

4. VELUŠČKOVA - pri Trgovini 
3 4 .9.4.

5. VELUŠČKOVA PARTIZANSKA
3 4 .9.4.

6. A.VALENČIČA - Parkirišče
3.4.. 9.4.

7. E.DRIOLIA - Parkirišče l.del 
3.4-64.
E.DRIOLIA - Parkirišče ll.del
7.4. - 9.4.

8. Z.MILOŠA - parki
3.4. - 6.4.
C. v PREGAVOR OBRTNA
7.4. -9.4.

ŽELEZO
1 PARTIZANSKA VELUŠČKOVA

3.4. - 6.4.
A.VALENČIČA - parkirišče
7.4. -9.4.

2 C. v PREGAVOR OBRTNA
3.4. -6.4.
Z.MILOŠA parkirišče ob |.cesti
7.4. -9.4.

JP 'Komunala" Izola je za varno 
odlaganje teh nevarnih odpadkov 
organiziralo in opremilo odjemna 
mesta s posebnimi - ekološko 
testiranimi kovinskimi zabojniki, ki so 
postavljeni na sledečih lokacijah

1. DEPONIJA IZOLA - pri vhodu,
2. NA ZAČETKU RIBIŠKEGA 

POMOLA - v mandraču,
3. MARINA IZOLA pristanišče za jahte.
4. ELEKTRO ELIJA Polje 9c

KOSOVNI ODPADKI
1. C.v JAGODJE S.ALLENDEJA

3.4. -6.4.
NA TERASAH
7.4.. 9 4.

2. STRMA POT POD VINOGRADI
3.4. -9.4.

3. PROLETERSKIH BRIG. - igrišče 
34 .94

4 C.v JAGODJE HUDOURNIŠKA
3.4. -6.4.
VRTNA ul.
74 .94

5. MLADINSKA - začetek 
3.4. -9.4.

6. ILIRSKA SENČNA
3.4. -6.4.
OLJČNA NA GRIČU
7.4.. 9.4.

7. OB PROGI - začetek 
3.4. -9.4.

ŽELEZO
1. NA TERASAH

3.4. - 6.4.
C.v JAGODJE - S.ALLENDEJA
7.4.. 9 4

2. KRIŽIŠČE JAGODJE trafika
3.4- 64.
OB PROGI
7.4- 94.

Motorna odpadna olja se lahko oddaja 
v PVC ročkan na bencinskih srevisih, 
odpadna olja morskih plovil pa v PVC 
ročkah na črpalki v Mandraču ali 
Marini. Večje količine odpadnih olj za 
predelavo ali uničenje pa sprejema 
LADIEDELNICA Izola, ki ima za 
tovrstno dejavnost potrebno licenco.

V kolikor želimo, da bo naše podeželje 
turistično privlačno in zanimivo, ter nudilo 
obiskovalcem - turistom pogled na čisto, 
urejeno okolico in naravo, je potrebno 
preprečiti nastajanje divjih odlagališč, ki se 
v zadnjem času ponovno pojavljajo.

Najaktivnejšo vlogo pri 
preprečevanju le-teh lahko odigrajo 
prav krajani sami - zato pozivamo 
vse, da vsak pojav neprimernega 
odlagan|a odpadkov takoj sporočijo 
(javijo) Občinski inšpekciji 
tel: 480-350.

KOSOVNI ODPADKI
1. ŠARED - nad Uno
2. ŠARED - proti Sv.Štefanu
3. CETORE - pred vasjo
4. KORTE - pod vasjo
5. KORTE - pri Zadružnem domu
6. KORTE - pri ŠOLI
7. MEDOŠI
8. MALIJA-pri šoli
9. MALIJA - avt. postaja
10. MORGANI - postaja 
11 NOŽED
12. MALA SEVA-naselje

ŽELEZO
1. MALIJA - avtob.postaja
2. KORTE - Zadr. dom
3. ŠARED - nad gostilno Benčič

URNIK
DEPONIJE

Občane ponovno seznanjamo o možnosti 
brezplačnega odlagnja odpadkov, ki ne izvirajo 
iz pridobitne dejavnosti kot so: večji kosovni 
odpadki pohištva, oprema, bela tehnika in 
drugi predmeti ter vrtni odpadki - na deponiji 
Izola, ki obratuje po sledečem umiku:

V ZIMSKI SEZONI
(od 1.11. do 31.3.) 

vsak delavnik od 8. do 17. ure 
sobote, nedelje od 8. do 12. ure

V LETNI SEZONI
(od 14. do 31.10.) 

vsak delavnik od 8. do 19. ure 
sobote, nedelje od 8. do i 2. ure 
ob praznikih je zaprto.

Za sanacijo že obstoječih divjih

in druge odpadne surovine, za katere 
žal tudi na republiški ravni ni rešen 
odkup !n predelava, naj občani 
odlagajo v skupne zabojnike za 
komunalne odpadke.

KOSOVNI ODPADKI
1. SLAMI - pred vasjo 

17.4.-23.4.
2. BAREDI - spodnji 

17.4.-23.4.
3. BAREDI - zgornji

17.4. -23.4.
4. MEDLJAN - Kodarin

17.4. -20.4.
KOCINA - pri TP Postaji
21.4. -23.4.

5. KOŠTRLAG
17.4. -23.4.

6. JAGODJE - Dolina pri mostičku 
17.4.-23.4.

7. KAVARIJE - pri Pečarju 
17.4.-23.4.

8 DOBRAVA - pri Tomažinčiču
17.4. -23.4.

9. JAGODJE - pri vod. rezervoarju
17.4. -20.4.
JAGODJE 43a - proti Šaredu
21.4. -23.4.

10 RONK - pri vodnjaku
17.4. -20.4.
RONK - pri Magdaleniču
21.4. -23.4.

11 POLJE - pri Medici
17.4. -20.4.
POLJE - pri Poropatu
21.4. -23.4.

12 POLJE - pri Ivančiču
17.4. -20.4.
RIKORVO
21.4. -23.4.

13 ŠARED - spodnji
17.4. -23.4.

14 MONTECALVO Ovčin
17.4.-23.4.

ŽELEZO
17.4.-23.4.

1. BAREDI zgornji
2. JAGODJE - dolina
3. JAGODJE - Hampy

JP "Komunala" Izola

OTROŠKI
DODATKI
Vse prejemnike
OTROŠKIH DODATKOV
obveščamo da Center za 
socialno delo s I. majem po 
uradni dolžnosti preverja 
upravičenost do otroškega 
dodatka.
V ta namen morajo vsi 
dosedanji prejemniki, kot 
tudi tisti, ki želijo to pravico 
na novo uveljaviti, vložiti 
zahtevek na obrazcu "Vloga 
za uveljavitev otroškega 
dodatka " (DZS 8,41) in ga z 
vsemi potrebnimi dokazili 
posredovati CSD Izola 
najkasneje do 31.3.2000. 
Torej imate čas še do jutri 
!!!
Vlagatelje opozarjamo, da je 
na novih obrazcih obvezen 
vpis davčnih številk za vse 
družinske člane, ter podpisi 
polnoletnih družinskih 
članov. Vloge , ki ne bodo 
popolne, bomo strankam 
vračali v dopolnitev.

CENTER ZA SOCIALNO 
DELO IZOLA
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Spomladanska akcija čiščenja okolja

POMOČ KOMUNALE 
STARE|ŠIM OBČANOM
V ponedeljek se je začela še ena od tradicionalnih očiščevalnih 
akcij, ki poteka pod sloganom "Vsakemu kosu smo kos". Poleg 
novosti, ki so jih uspešno uvedli jeseni, bodo delavci Komunale do 
23. aprila pomagali starejšim občanom pri odlaganju težjih 
kosovnih odpadkov in poskrbeli za odvoz večjih količin vrtnih 
odpadkov. Ob koncu akcije pa bomo v starem mestnem jedru dobili 
nove plastične zabojnike za smeti.
Akcija čiščenja kosovnih odpadkov se bo postopoma selila po vseh 
izolskih krajevnih skupnostih: od 27. marca do 2. aprila bo Komunala 
odvažala odpadke v krajevnih skupnostih Staro mesto in Izola II, od 
3. do 9. aprila v krajevnih skupnostih Livade in Jagodje, od 10. do 16. 
aprila bo akcija potekala v Kortah. Zadnji teden, od 17. do 23., aprila pa 
se bo preselila v zaselke na podeželju.

Delavci Komunale bodo v času akcije 
zbirali kosovne odpadke in železo ter 
organizirali odvoz avtomobilskih 
karoserij za simbolično ceno tisoč 
tolarjev. Mobilni zabojnik za 
odvzem večje količine kosovnih 
odpadkov, ki ga občani lahko naročijo 
na krajevni skupnosti, se je izkazal 
kot zelo učinkovito sredstvo, saj so ga 
v teku jesenske akcije uporabili 
dvanajstkrat, zato bo na voljo tudi 
tokrat.
V Komunali Izola so se odločili za še 
dve novosti občani lahko na 
krajevnih skupnostih mobilni 
zabojnik naročijo tudi za odvzem 
večjih količin vrtnih odpadkov 

(obrezanih vej in žive meje), pri odnašanju težjih odpadkov pa bodo 
priskočili na pomoč starejšim občanom.
Uspeh jesenske čistilne akcije je presegel vsa pričakovanja in 
minule rezultate za približno 30 odstotkov. V času akcije so izolski 
komunalci odpeljali kar 279 zabojnikov ali 1.400 kubičnih metrov 
kosovnih odpadkov. Cilj spomladanske akcije, ki jo finansira in 
podpira Občina Izola, je doseči jesensko odmevnost ali jo malenkostno 
preseči. Kot pravi izolska županja, Breda Pečan, pa uspešnih čistilnih 
akcij brez sodelovanja občanov ne bi bilo: "Zelo smo zadovoljni z 
dosedanjimi rezultati in s pripravljenostjo holanov, da tako množično 
sodelujejo. Za turistično občino, kot je Izola, sta namreč čistoča in 
urejenost kraja na prvem mestu. Spomladansko akcija, tik pred novo 
turistično sezono, je zato toliko bolj pomembna in upamo, da bo vsaj 
tako odmevna, kot je bila jesenska."

I LI RI KA

Še vedno zelo poceni
Tečaji se od preteklega tedna niso bistveno spremenili, kar z 
drugimi besedami pomeni, da še vedno gledamo nizke tečaje.
Pri psihološko zelo pomembnih farmacevtskih delnicah smo končno^ 
lahko opazili nekoliko okrepljeno povpraševanje. Tudi če< 
porast Krke ne bo takojšen, so tečaji okoli 25.500 tolarjev šef 
vedno primerni za nakupe. Nenadno povečanje zanimanja za 
Lekovo delnico je sicer mogoče razložiti z nizkimi tečaji, mŠAd.d.d 
vendar takšno stanje traja že nekaj časa. Morda je v ozadju kakšna 
novica, ki še ni znana širši javnosti (mogoče v povezavi z GDR-ji ali umikom 
delnic). Vsekakor je prostora za rast še dovolj. Med pidi bi se danes skušali omejiti 
na tiste, ki so dovolj likvidni, ter imajo hkrati po našem mnenju največ možnosti za 
rast. Maxima 2 je precej cenejša od Maxim 1 ter 3, pravih razlogov za takšno stanje 
pa ne vidimo. Zvon 2 je sredino trgovanje končal na 27 tolarjih, kar je najmanj od 
primerljivih pidov. Triglav 2 seje povsem približal Nacionalni finančni družbi 2, v 
preteklosti pa je bila razlika vseskozi približno 1 tolar. Kmečka družba se je 
pomaknila proti 40,5 tolarja za delnico, kjer je glede na temeljne dejavnike poceni. 
Ker sc delnica odlikuje z dobro likvidnostjo, je primerna tudi za večje nakupe. 
Infond Zlat je zanimiv zaradi morebitnega boja za lastništvo, kar poleg relativno 
nizke cene le še povečuje privlačnost naložbe. ( Daniel Viljevac)________________

NOVI PLASTIČNI ZABOJNIKI
V kratkem bodo v izolskem starem mestnem jedru začeli postavljati 
nove plastične zabojnike za smeti, ki bodo zamenjali stare, kovinske. 
"Trenutno imamo pripravljenih 320 velikih zabojnikov s prostornino 
770 litrov in 130 malih po 240 litrov, ki jih bomo najprej namestili v 
starem mestnem jedru. Gre za plastične zabojnike, opremljene s 
plastičnimi vrečami, ki jih ob praznjenju odstranimo. Tako 
preprečimo ostajanje in razkrajanje starih odpadkov, ki povzročajo 
neprijeten vonj. Zabojnike bomo poleg tega še dezinficirali s 
posebnimi deodoranti na encimski osnovi, ki neprijetne vonjave 
nevtralizirajo. Druga pomembna prednost novih zabojnikov je, da ne 
povzročajo hrupa, kot so ga kovinski," je pridobitev opisal direktor 
Komunale Izola, Marino Domio, in dodal, da bodo morali biti občani 
pri odlaganju ostrih predmetov v nove zabojnike nekoliko bolj previdni, 
da ne bi strgali vreč.

CEDRE BODO PADLE
V sklopu vse tesnejšega sodelovanja med občani in Komunalo je tudi 
pobuda za odstranitev visokih ceder v Ulici Oktobrske revolucije 
Velike cedre motijo tamkajšnje stanovalce blokov, zato jih bodo 
komunalci na njihovo željo posekali, namesto dreves pa zasadili 
grmovnice in tako ponovno ozelenili ulico.
Ker je zemljišče v lasti stanovalcev, bodo ti prispevali nekaj finančnih 
sredstev, Komunala pa bo, v dogovoru z občinsko inšpekcijsko službo, 
poskrbela za enotno urejenost ulice v središču mesta. Dela bodo 
predvidoma stekla aprila.

ZAHVALA ADRIA COMPUTERS
Adria Comuters Izola se iskreno zahvaljujemo za podarjen nov računalnik za 
otroke. Da, prav ste prebrali - za otroke. V vrtcu Mavrica že celo leto poteka 
računalniško opismenjevanje. Otroci, ki so že zelo spretni pri delu z 
računalnikom so imeli že težave pri uporabi nekaterih didaktičnih programov. 
Z novim računalnikom je težava odpravljena. Še enkrat HVALA.

Vsi iz vrtca Mavrica Izola



NOGOMET-2. DL 
PORAZ ZA KONEC OPOV 
AVTOPLUS:ŠENTJOR 0:5 (0:1)
Igralci iz Kort so zapravili verjetno 
zadnjo priložnost za približevanje 
moštvom z dna lestvice. Pričakovali 
so zmago proti gostom iz Šentjurja, ki 
niso bistveno boljše moštvo, končalo 
pa se je s porazom, ki jih je dokončno 
utrdil na dnu lestvice.
Seveda ni mogoče očitati, da se niso 
borili, toda igrali so preveč 
neorganizirano, za razliko od gostov, 
ki so s premišljenimi protinapadi 
polnili mrežo nemočnega Frankarlija. 
Kljub temu pa Kortežane čaka dolgo 
nadaljevanje prvenstva in igralci bodo 
morali zase, za upravo, za navijače in 
za sponzorje še dobro oznojiti drese, 
da ohranijo dobro ime kluba z 
malijskega igrišča.

NOGOMET 3. DL 
ČRNA NEDELJA
MNK IZOLAILIRSKA DISTRICA 
1:311.0)
Izolski nogometni klub ima za seboj 
eno najbolj črnih nedelj, saj so izgubili 
skoraj vse, kar se je izgubiti dalo.
Najbolj seveda boli poraz članskega 
moštva, ki je v tekmi z neposrednim 
tekmecem za izpad vodilo do sredine 
drugega polčasa, potem pa so jim 
gostje dali še dva zadetka in se s 
pesmijo vrnili domov.
Izolani so bili preprosto brez moči, kar niti ne čudi, 
saj mnogi igralci igrajo mladinske in članske 
tekme, tokrat pa je bil na igrišču tudi igralec 
kadetskega moštva.
S tribun je slišati, da nekaj ne "Štirna" na relaciji 
strokovno vodstvo - igralci, natančneje strokovno 
vodstvo - nekateri igralci - nekateri starši. Dejstvo 
je. da moštvu zdaj primanjkuje zrelih igralcev in da 
ob takem načinu igranja (mladinci in člani) igralci 
hitro dobijajo kartone ter so zato velikokrat odsotni. 
Predvsem pa velja vtis, da ima klub zelo bogato in 
številčno strokovno vodstvo, kakršnega si težko 
privoščijo tudi nekateri višjeligaši (naprimer 
Korte), na igrišču pa imajo igralce primorskega 
ligaša.
Zelo hitro seje spet oblikoval spor na relaciji klub - 
ulica, kjer je slišati marsikatero obtožbo na račun 
enih ali drugih zato zaključke prepuščamo tistim, ki 
v klubu skrbijo za delo z igralci. Vsekakor pa bi 
bilo lepo, če bi igralci in starši, skupaj z vodstvom, 
strnili vrste ob klubu, ki je bil vendarle ustanovljen 
zato, da omogoča igranje mladim nogometašem, 
zdaj pa vse bolj spominja na visokoletečega ligaša 
na trhlih nogah.

KAPUČINO

IZOLSKI DESKAMI DRŽAVNI PRVAKI
Člana smučarskega kluba Izola Tj3Š ŽiSSDtC ìli 
Blatnik Primož sta v soboto, 25. marca na 
državnem prvenstvu v deskanju na snegu, ki je 
bilo na Krvavcu postala državna prvaka v 
kategoriji dečkov.
Žigante je zmagal v slalomu, Blatnik pa v 
veleslalomu. Za nameček sta zasedla tudi drugi 
mesti v omenjenih disciplinah.
Po Kobalovi v smučanju so Izolani tudi v 
deskanju na snegu y samem državnem vrhu, še 
posebej če upoštevamo, da e med članicami 
IfranOVa. ki sicer nastopa za profesionalno ekipo 
iz Ljubjane, postala državna viceprvakinja.

ODBOJKA
MOŠKI IH ŽENSKI V KVALIFIKACUAH
V soboto se začenjajo kvalifikacijski boji za 
napredovanje odbojkarjev v višji rang 
tekmovanja. Moški in ženske bodo skušali 
napredovati v drugoligaško tekmovanje.
Še posebej zato vabimo na prvo tekmo 
odbojkaric, ki bodo v OŠ Livade ob 19. uri igrale 
z moštvom Kamnika.

ROKOMET-Članice
ŽRK Vegrad Velenje - ŽRK B. Daewoo Izola 
38:26 (21:81
Bajc Daewoo Izola: Šmitran B., Stubelj, 
Petrinja 2, Sušelj, Kovljenič, Mitruševska, 
Adamič 9(3), Cvorak 1, Smitran D. 1, 
Hmjič 3, Bošnjak 3(1), Višnjevec 7, 
Bubola
Prepričljiv poraz izolskih rokometašic v 
Žalcu, kjer so nastopile proti ekipi iz 
Velenja, ki v svoji dvorani ni imela prostih 
terminov. V uvodnih minutah so 
varovanke trenerja Borisa Čuka celo 
povedle (1:3) vendar kmalu popustile in 
'domače’ so si takoj priigrale veliko 
prednost, ki je niso izpustile iz rok do 
konca tekme. Izolanke so nastopile brez 
kapetanke Sabine Hodžič, ki se je 
odločila, da bo sanirala poškodbo prsta. 
Poleg razpoložene Katje Višnjevec si 
posebno pohvalo zaslužita še Petra 
Adamič in Manuela Hmjič. V petek bodo 
v svoji dvorani Izolanke gostile ekipo 
Kočevja ob 19:00 uri.

Kadetinje
Bajc Daewoo Izola - Krim Electa Ljubljana 
34:17115:6]
Bajc Daewoo Izola: Škorjanc, Franovič 4, 
Adamič 11(2), Hmjič 6, Mitruševska 2, 
Čvorak 3, Štefančič, Bošnjak N., Božič N. 
1, Petrinja 7(1), Sušelj

Po izenačenih uvodnih minutah so 
Izolanke prevzele pobudo in zanesljivo 
zmagale.

Starejše deklice
Bajc Daewoo Izola: ŽRK Zagorje 27:17(13:9)
Bajc Daewoo Izola: Šviligoj, Sušelj, Adamič 9(3), Petrinja 
7(1), Poljšak, Čič 2, Čubrilo, Makovec, Mitruševska 3, 
Hmjič 6, Ristič, Dujc, Skrlič, Posavac 
Izredno pomembna in visoka zmaga proti najresnejšim 
konkurentkam za prva mesta v državnem prvenstvu. 
Izolanke so takoj povedle 7:1 in prednost uspešno branile 
do konca.
Mlajše deklice A
Bajc Daewoo Izola : ŽRK Zagorje 11:7(641
Bajc Daewoo Izola:
Krim Electa Ljubljana : ŠD Hrpelje 12:5(7:2)
Hrpelje: Zagorje 8:10(3:7)
Krim Electa Ljubljana : Bajc Daewoo Izola 10:6(5:3)
Bajc Daewoo Izola: Čulina, Rota, Poljšak 3(3), Hanc, 
Šimer, Mihalič, Viškovič, Barič, Karajkovič, Pavčnik, 
Antonič, Poropat, Šuran. Kaltak 3 
Kljub porazu proti Krim Electi na polfinalnem turnirju za 
mlajše deklice, so se Izolanke uvrstile na finalni turnir med 
4 najbojša sovenska moštva v tej kategoriji. Na finalu bodo 
poleg njih nastopile še igralke Krima, Žalca in Celja. V 
tekmi z Zagorjem so si Izolanke pruiigrale prednost ob 
koncu prvega polčasa in na to zanesljivo zmagale. Proti 
Krimu pa so slabo začel in niso se več uspele obraniti 
poraza. Kljub temu je to še eden od lepih uspehov izolskih 
rokometašic, ki ga lahko v finalu še izboljšajo.

POGLED S 
STRANI

Piše:
ŽARE

za Kapučino Sport

Včeraj so tudi rokometaši končali redni del 
prvenstva. Temu sledijo še razigravanja, Izolani 
bomo v play-outu samo sodelovali, odpisali so 
nas že pred časom. Po štirih letih se tako

koončuje prvoligaški ples. Zakaj in kako je prišlo 
do tega, je bilo (mogoče premalo) povedano. 
Nasedlo izolsko barko bo težko izvleči, tudi na 
suho, vprašanje o vrnitvi med elito pa je 
oddaljeno kar nekaj svetlobnih let. Že sedaj je 
črno obarvano sodelovanje v 1. b ligi, storški niso 
nič nižji in "rešitelja" vsaj trenutno ni še nihče 
poslal. Žal bo primorski rokomet precej 
nazadoval, saj se tudi Hrpeljcem ne piše nič 
boljše. Toda sosedje še računajo na čudež, misli 
pa, da nas čaka zanimiva 1. b liga v kateri bodo 
kar štiri "močne" primorske ekipe. Ob Izoli, 
Hrpeljah še Nova Gorica (že član 1. b) in Sežana 
(prva v 2. ligi). Ob vsem hudem se nam obetajo 
vsaj "prijateljski" primorski rokometni derbiji, 
upam, ob polnih dvoranah. Vsega lepega je enkrat 
konec, kakšne so muke za povratek pa žal tudi 
vemo. Vsak se enkrat opeče (tudi prvaki niso

izjeme), premagati strah, vrniti zaupanje, 
zastaviti stvari na realnih temeljih. Nič novega 
nisem odkril, dejstva in zakonitosti, ki veljajo 
tudi v "normalnem" življenju. Dekletom se tudi 
izteka tekmovanje. Od presenečenj, samo 
negativna. Tudi na prvenstveni lestvici ne gre 
ne gor ne dol. Velike dolžnice, torej počakajmo 
na naslednje prvenstvo. Rokomet bo glavni tudi 
v soboto, ko bo v Ljubljani "dan rokometa". 
Brez Izolanov ne bo šlo, kar nekaj 
reprezentantov in nagrajencev ob 50. obletnici 
RZS.

http//izola.gvcri.net

POD BELVEDERJEM
8



MRK Hoteli Morie Izola
Kadeti: MRK Izola : Termo Škofja Loka 22:12012]
MRK Izola: Vončina,, Zrinski, Hodžič 3, Viškovič 1, Pucer, Stepančič, Žeger 4, Bubnič, 
Cetin 3(1), Božič 4, Vukovič 7, Gomezelj, Čosič, Puhar
Prepričljiva zmaga kadetske ekipe Izole. Po izenačenih uvodnih mintah (2:2) so 
varovanci trenerja Fredija Radojkoviča prevezeli pobudo in povedli (7:2) in zmago do 
konca le še potrdili. Cetin, Vončina in Vukovič so medtem nastopili tudi s slovensko 
kadetsko reprezentanco v Zagrebu. Prvi dan so izgubili 29:27, drugi dan pa zmagali 
23:25. Vukovič je v prvi tekmi dosegel 3, v drugi pa 1 zadetek

Starejši dečki: RK Ajdovščina : MRK Izola 14:17(7:9]
MRK Izola: Volk, Destradi R., Iliševič, Marinac, Vajukič 4, Destradi A., Lukežič 4, 
Kleva 1, Puhar, Čosič 2, Gomezelj 2, Zrinski 4
Po izredno izenačenem začetku tekme so si Izolani ob koncu polčasa priigrali prednost, 
ki so jo v nadaljevanju še povečali. V zaključku so domači uspeli znižati rezultat, vendar 
so varovanci trenerja Mičoviča uspešno prestali gostovanje na Policah.

Mlajši dečki A: RK Ajdovščina : MRK Izola 14:14(7:7)
MRK Izola: Dedič, Srabotič M., 1, Kleva 1, Kaligarič, Redžič, Srabotič U. 3, Jurman 6, 
Gomezelj, Čuk, Bomšek, Kocjančič 3, Kuburič
Mlajši dečki Izole so na Policah remizirali. Sredi prvega polčasa so imeli domači celo tri 
zadetke prednosti, vendar so jih varovanci trenerja Toneta Bariča dohiteli že pred 
odmorom. Tudi v drugem delu so bili domači ves čas v rahli prednosti, na koncu pa so 
Izolani le izenačili in odneli domov piko.

Lestvice 2U2000 

Kadeti-polfinale A
1. RK Tržič 760 1 12
2. MRK Izola 6 5 0 1 10
3. RK Koper 742 1 10
4. RDTermo 73 137
5. RDSlovan 7223 6
6. RK Inles Riko 7 214 5
7. RK Grosuplje 6114 3
8. RK Trebnje 70161
Lestvica strelcev:
1. RapotecUroš RK Koper 75
2. Špiler David RK Tržič 61
3. Skušek Janez RD Slovan 59 
6. Žeger Roman MRK Izola 34 
8. Cetin Jan MRK Izola 33
10. Vukovič Jakob MRK Izola 32

Mlajši dečki A-6.skiipina
1. RK Koper 760 1 12
2. MRK Izola 7 60 1 12
3. ŠŠD Hrpelje 7 4038
4. RK Nova Gorica 7 3 04 6
5. RK Ajdovščina 71062
6. RK Mitol Pro-Mak 7 10 6 2

Kadetinje-zahod
1. ŽRK Bajc Daewoo Izola 10 8 1 1 17
2. RD Jelovica 10 7 2 1 16
3. RK Krim Neutro Roberts 117 04 14
4. RK Kora-C Planina Kranj 10415 9
5. RK Robit Olimpija 11416 9
6. RK Burja 102084
7. ŠD Polje 101183
Lestvica strelk:
1. Kobal Petra RK Krim N. Roberts 76
2. Jakovčič Darja RK Robit Olimpija 68
3. Petrinja Ana ŽRK Bajc Daewoo Izola 59
4. Adamič Petra ŽRK B. Daewoo Izola 57

ŽRK Bajc Daewoo Izola - statistika
Ime in priimek letnik nastopov golov 7-m 
Čič Andreja 1985 10 21 1/0 
Sušelj Tina 1985 10 16 1/0 
Petrinja Ana 1985 10 74 5/5 
Skrlič Erika 1986 7 4 1/1 
Hmjič Manuela 1986 9 38 5/5 
Mitruševska Neža 1986 10 27 3/1 
Makovec Tjaša 1985 8 3 0/0 
Čubrilo Tanja 1985 8 7 0/0 
Šviligoj Mateja 1986 6 0 0/0 
PosavacIvana 1986 8 12 0/0 
Ristič Danijela 1986 6 3 0/0 
Poljšak Luana 1987 2 3 1/1 
Dujc Erika 1985 10 0 0/0 
Argenti Anja 1985 6 43 0/0 
Adamič Petra 1985 10 90 9/8 '

Lestvica strelcev
1. Adamič Petra ŽRK B. Daewoo Izola 90
2. Petrinja Ana ŽRK B. Daewoo Izola 74
3. Maršič Katja RK Piran 69
7. Argenti Anja ŽRK B. Daewoo Izola 43 
10. Hmjič Manuela B. Daewoo Izola 38

Mlajše deklice B - 3.skupina
1. ŽRK Bajc Daewoo Izola 10 9 0 1 18
2. ŠŠD Hrpelje 1090 1 18
3. RK Sežana 104159
4. RK Gramiz Kočevje 10 3 16 7
5. RK Piran 103 0 72(4)
6. RK Ilirska Bistrica 10 1 0 9 2

lestvica strelk:
1. Kompare Tina ŠŠD Hrpelje 45
2. KaltakInes ŽRK Bajc Daewoo Izola 41
3. Cotič Živa RK Sežana 35

Starejše deklice -4.skupina
1. ŽRK Bajc Daewoo Izola 10 10 0 0 20
2. RK Piran 10712 15
3. RKKeting 1050 5 10
4. RK Nova Gorica 10415 9
5. ŠŠD Hrpelje 102 0 84
6. RK Burja Škofije 10 109 2

ŠPORTNA GIMNASTIKA
Državni polfinale - Koper 18. 3. 2000 
Starejše deklice
3. mesto - SARA KRASTIČ, 7. a 38.30 točk 

Mlajše deklice
10. Maja Glavič, 4. r 35,35 točk
11. Maja Botič, 4. r 35,10 točk 
19. Ana Šteger, 4. r 34,50 točk 
28. Zala Žvab 3. r 33, 25 točk

7. Karajkovič Meri ŽRK Bajc Daewoo 
Izola 22
9. Barič Anja ŽRK Bajc Daewoo Izola 18

Državni finale v gimnastiki - C program
Ljubljana, 25. 3.2000
Učenka 7. a razreda, Sara Krastič je 
državna prvakinja v mnogoboju 
(preskok, bradlja, gred, parter) v športni 
gimnastiki - C program.
Prvo mesto je dosegla še na preskoku in 
na bradlji kjer je prejela visoko oceno 9, 
80 za odlično Izvedbo.

NAMIZNI TENIS 
II. SNTI - članice
V soboto so članice druge ekipe doživele doma dva tesna poraza. Zjutraj so igrale 
proti Šampionki II in zgubile z rezultatom 4:6. Dve zmagi je tokrat prinesla ekipi 
Sonja Škorjanc, eno Marika Jauševac, ter eno par Škorjanc / Jauševac Marika. Za 
ekipo je nastopila še Petra Kukovec.
Popoldan je ekipa igrala proti Rakeku II in ravno tako izgubila 4:6, pa tudi zmage so 
dosegle igralke tako kot zjutraj.

IAUŠEVAC ERIKA URUGA
V nedeljo je potekal v Novi Gorici 3. odprti turnir RS za mladinke. Zelo dobro je 
tokrat igrala Erika Jauševac in povsem zasluženo osvojila drugo mesto. V finalu je 
bila bojša Petra Škubar iz koprskega Istrabenza, kije premagala Eriko z 2:1. Eno 
največjih presenečenj na turnirju je tokrat pripravila Tina Nemamik, ki je za med 
osem premagala tretjo nosilko Strohsack iz Rakeka nato pa tudi ona izgubila s 
Škubarjevo z 1:2. Vse tri izolanke so prepričljivo zmagale prvi set proti Škubarjevi, 
ostala dva pa dokaj gladko izgubile.
Podobno tekmovanje so imeli mladinci v Križah, kjer sta Trgo Tarik in Kodrič Tine 
osvojila drugi mesti v svojih predtekmovalnih skupinah.
V nedeljo so tekmovali tudi mlajši pionirji in pionirke, ki so imeli svoj tretji klubski 
turnir. V konkurenci mlajših pionirjev je zmagal Frank Simon pred Trbovc 
Matjažem, tretji pa je bil Kotrle Martin. Pri mlajših pionirkah je bila prva Marušič 
Nika, druga Frank Doris tretja pa Ugrin Anja.

JUDO
Judo sekcija ŠD Vitalis je na ODPRTEM POKALNEM TEKMOVANJU MLADIH 
v Sečovljah dosegla 4. mesto od 16 ekip.
Pri najmlajših starostnih skupinah so najboljše in vidne dosežke dosegli: Kevin 
Ukota, Blaž Popovski, Robert Krbavčič, Nikola Patrone, Pertja Blažič in Asja Babič 
(na sliki).

ŽENSKI VETERANSKI TURNIR 25.3.2000
Na tradiocionalno dobro organiziranem turnirju je sodelovalo deset ekip v 
treh skupinah. Izolanke so nastopale s kombinirano ekipo (mlajše + malo 
starejše) in izgubile obe tekmi.
Zmagovalne ekipe po skupinah: A - Kočevje, Al - Duplje, B - Rijeka 
(Hrvaška).
Družabni večer in podelitev nagrad sta bila v hotelu Delfin

/ Ljubljanska 51 / tel. 648-042

-skupinski družinski popusti
- program za učinkovito hujšanje
- izredno ugodne karte za mlade

• brez letne vpisnine 
Obiščite nas 

na LJUBLJANSKI 51 v Izoli
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SAVA SEAT RACING 
IZOLSKI RALLY TEAM

Novoustanovljeno moštvo Sava Seat Racing prihaja na Slovensko 
sceno v trenutku, ko je naš avtomobilistični šport verjetno na eni 
najnižjih točk v njegovi zgodovini. To pa ne predstavlja ovire, saj je 
ambiciozni projekt zastavljen dolgoročno in z njegovo rastjo 
pričakujemo vzporedno novo pomlad tudi v tej atraktivni in izjemno 
priljubljeni športni panogi. Želijo si čim več resne konkurence in pa 
čimveč tekmovanj na domačih, Slovenskih cestah.
Kljub temu, da gre za popolnoma novo ekipo, pa je to pravzaprav usklajen 
sistem že dlje časa aktivnih subjektov, ki pa so se do sedaj pojavljali v 
svetu avto športa v drugačnih ali manjših oblikah. Tokrat so svoje moči 
združili: Sava Tires, naš priznani proizvajalec avtopnevmatik za osebna, 
tovorna in poltovoma vozila, od nedavnega v 60% lasti koncema 
Goodyear, enega največjih svetovnih gigantov z izpričanim posluhom za 
avtošport, Porsche Slovenija kot uvoznik vozil španske znamke Seat, 
športno usmerjenega dela enega največjih koncernov na področju 
avtomobilske industrije, Volkswagna, in Andrej Jereb, dvakratni državni 
prvak v rallyju in eden največjih upov slovenskega avtomobilskega športa 
danes in v prihodnje. V moštvu je še ena posadka in dodatni vozniki (gre 
za pravo izolsko moštvo) in zdaj pričakujejo, da bodo v tekmovalno 
sezono z zvenečo in okroglo letnico 2000 krenili z močno ekipo, ki bo 
sposobna uresničevati zastavljene cilje.
V sestavi tekmovalnega moštva sta dva tekmovalna avtomobila, ki vsak 
zase pomenita nekaj posebnega. Prva posadka moštva Andrej Jereb - 
Metod Kurent bo s Seatom Ibizo 2,0 Gti 16V kit car Evo2 nastopila na 
vseh rallyjih, veljavnih za točke Slovenskega državnega prvenstva kot 
resna grožnja v boju za naslov prvaka, voznik sam pa še na izbranih 
Gorsko Hitrostnih dirkah, od katerih posebej omenjamo mednarodno GHD 
na Lovčen v Čmi Gori, kamor se Slovenski tekmovalci tako vračajo po 10 
letih odsotnosti.
Z vozilom Seat Ibiza 1,9 Tdi Sport skupine N bo v rallyju tekmovala 
mlada posadka: Miran Jerman in Boris Tonejc, ki sta se kalila in 
dokazala v nižjih tekmovalnih razredih, na GHD pa bo za volanom tega 
avtomobila moč srečati nekaj uglednih gostov iz sveta zabave in drugih 
športov, na preostalih tekmovanjih pa jo bo krmaril Vlado Krivec, ki se 
tako po daljši odsotnosti vrača kot voznik.
Ker se zavedajo, da v resen projekt ne sodi le brzenje skozi zavoje, so 
poskrbeli tudi za ostale stvari. Kot tehnični vodja moštva se v dirkanje na 
nov način vrača Brane Kiizmič, legenda slovenskega rallyja, ki bo skrbel 
za koordinacijo, da bo vse teklo, kot namazano, povezoval bo interese 
sodelujočih v projektu in vedno imel minuto časa tudi za potrebe in želje 
vseh, ki avto šport spremljajo. Za vse vesti, novice in podatke o delu 
moštva in dosežkih pa bo javnost in pokrovitelje obveščal Vlado Krivec. 
Pri njem bodo vsi izvedeli vse, kar jih bo o moštvu zanimalo, pred, med in 
po tekmovanjih.

PRVI IZOLAN NA 
SEVERNEM TEČAJU
S prvo samostojno slovensko odpravo, ki se bo čez teden dni podala 
na pot na Severni tečaj, bo med severne medvede krenil tudi Izolan 
Jože Lorbek.
Odprava bo štela osem članov, na pot pa se bodo podali že prihodnji 
četrtek. Najprej bodo z letalom odpotovali do Moskve, nato do kraja 
Hatanga v Sibiriji, potem pa preko Severne zemlje in Srednjega otoka 
do izhodiščne baze, ki je postavljena na nenaseljenem območju, 150 
kilometrov od Severnega tečaja. Od tem jih bo helikopter odpeljal 50 
kilometrov proti severu, od koder bodo pot nadaljevali peš.
V tednu dni naj bi premagali 100 kilometrov dolgo pot po snegu in 
ledu do najseverneješe točke našega planeta. Hodili naj bi po 10 do 12 
ur dnevno, pri temperaturi do 40 stopinj pod ničlo. Pri tem bodo 
uporabljali posebne smuči ter sani, ki jih bodo vlekli za seboj. Gre za 
sani domače izdelave, kot to velja tudi za opremo in oblačila, ki jo bodo 
na ta način preizkusili.
Za Jožeta Lorbeka pa je to potovanje še poseben izziv. S svojimi 56 leti 
bo najstarejši član odprave, na pot pa se kondicijsko ne pripravlja 
posebej, pa tudi alpinist ni, kot so to preostali člani odprave. Z redno 
športno rekreacijo in zdravim načinom življenja namreč že tako in tako 
vzdržuje dobro fizično kondicijo, zato bi se rad preizkusil, ali to zadošča 
in človeku omogoča, da zmore takšen podvig.
Vodja odprave je alpinist, gorski vodnik in fotograf Stane Klemenc, kije 
lani kot prvi Slovenec osvojil Severni pol in sicer kot član norveške 
odprave. Poleg njega so Severni tečaj doslej osvojili le še trije Slovenci, 
ki so se tja podali s smučmi.
O odpravi bomo v naslednjih tednih še slišali, saj se bodo dnevno javljali 
preko satelitskega telefona 14 slovenskim radijskim postajam.

CEBEPHbllžt nonioc

1 II -t matti*
SEVERNI TEČAJ NORTH POLE

PÓLE NORD

112- nujni primeri 
600-980 - Reševalna postaja Izola 
645-830 - tel. centrala ZD Izola

OŠTARIJA NA RUDI 
v soboto ob 20.00 uri 
otvoritev razstave slik 

MARJANA BOJER
MANDRAiC je tednik kolonov

Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 066/600-010, fax. 066/600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
T. Ferluga, M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFF1T LINE d.o.o., Izola; tel.066/ 600-010
e-mail: MANDRAC@S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: B1ROGRAFIKA BORI, Izola

TEČAJ PRVE POMOČI
ZA KANDIDATE - VOZNIKE MOTORNIH VOZIL

Tečaj se bo pričel v ponedeljek 03.04.2000 ob 10:00 uri 
v predavalnici Rdečega križa io>m.uui, iba,

Prijave na telefon (006) 001-020, v pisarni in na e poSto rk.lzola@slol.net
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SKLAD RS za ljubiteljske kulturne dejavnosti
Območne izpostave Koper. Izola, Piran in Serrasi

Zveza kulturnih društev Koper in Piran 

Kulturni center Izola in Sežana

MFD03M0ČN0 
SREČANJE 
LUTKOVNIH IN 
GLEDALIŠ 
SKUTIN
28.S. - 8.0. 2000

IZOLA
ČETRTEK, 30.3.2000
ob 10.00 v Kulturnem domi
Gledališka skupina OŠ LUCIJA,
Vika Grobovšek: DO TISTE STEZICE, Režija: Lada Tancer

ob 17.00 v Kulturnem domu Izola
Lutkovna skupina VRTEC ŠALARA 
Svetlana Makarovič: RAZVAJENI VRABČEK, Režija: Juriševič Milena

Gledališka skupina VRTEC MAVRICA IZOLA, Lutkovna skupina Vrtec Mavrica:
ZAJČEK V SAMOPOSTREŽNI TRGOVINI, Režija: Nataša Muženič

ob 20.00 v Kulturnem domu Izola
Gledališka skupina KD JADRAN DEKANI
Dramska skupina KD Jadran: DEKANSKI VEČER Režija: Janko Kleibencetl

ob 21.30 v Kulturnem domu Izola
Gledališka skupina STEPS IZOLA
Goran Gluvič: Z ANDREJO V SOBOTNO NOČ, Režija: Zvonka Radojevič

PETEK, 31.3.2000
ob 10.00 v Kulturnem domu Izola
Lutkovna skupina LUTKA, ZKD KAROL PAHOR PIRAN 
Ljudska: VOLK IN SEDEM KOZLIČKOV, Režija: Mimica Emeršič

SOBOTA, 8.4.2000
ob 19.00 na Srednji gostinski in turistični šoli v Izoli.
Razgovor s selektorji, družabno srečanje in podelitev priznanj

Torek 4.4.ob 20.00 v Kulturnem domu Izola
Gledališka skupina STEPS

PREMIERA
Antoine de Saint-Exupery, Jean-Pierre Davidts:

MALI PRINC
Režija in scenarij: Vesna Jugovac; glasba Gorast Radojevič; kostumi Valerija 

Stramič; luči Danijel Urdili nastopaja: Nina Verbič, Katarina Pegan, Anela 
Tatič, Martina Gorela, Sanela Kasten, Vesna Lešnik, Katja Cilenšek, Lara 

Nikolič, Erika Gleščič, Nejc Samaržija, Maja Polak, Lea Škerlič, Maja Bizjak in
Javor Škerlj-Vogelnik

FILM KI JE OTVORIL LJUBLJANSKI MEDNARODNI FILMSKI FESTIVAL, 
ODPIRA 6.4.2000 NOVO SEZONO FILMSKEGA GLEDALIŠČA V IZOLI

BOGOVI IN POŠASTI ■ G0DS AND M0NSTERS
Oscar 99 za scenarij, nominacije za moško in žensko vlogo, več nagrad ameriške kritike! / DRAMA O REŽISERJU, KI JE 

SNEMAL GROZLJIVKE O FRANKENSTEINU / lan McKellen, Brendan Fraser, Lynn Redgrave režiser: Bill Condon

PRIVOŠČITE Sl KULTURO !
Center za kulturo, šport in prireditve Izola

Kulturni center Izola
Bazoviška 4, tel.: 645 571

Program prireditev v Kulturnem 
domu v mesecu marcu 2000

galeriji ALGA
skice gledaliških kostumov akademske slikarke

MAJE LJUBOTINA
Četrtek, 30. in netek, 31. marca

MEDOBMOCNO SREČANJE AMATERSKIH 
GLEDALIŠKIH IN LUTKOVNIH SKUPIN
- v sodelovanju s Skladom za ljubiteljske kulturne dejavnosti Izola.

Četrtek, 30. marca ob 20.30
Goran Gluvič

SOBOTNA NOC Z ANDREJO
Režija: Zvonka Radojevič Igra Ksenija Jambrošič 

Vstopnina : 600 SIT

Petek, 31. marca ob 20.00 
Andrej Rozman - Roza

Rl GO LETA komedija
ProdukcijaCafe Teater 

Režiser : Branko Djurič-Djuro
Igrajio : Gojmir Lešnjak-Gojc, Mateja Golob, Branka Kraner, Mojca Partljič

Nekje daleč od resničnosti, nekje v šestdesetih letih živijo mama Oktavija in hčerki 
Rigoleta in Dorina... Ne pozabite robčkov, nasmejali se boste do solz !

Vstopnina : 2.000 SIT, 1.800 predprodaja, upokojenci, študentje imajo popust. 
Rezervacije vstopnic v galeriji ALGA vsak dan med 10.00 in 12.00 ter med 

17. in 19.00, v soboto med 10,00 in 12.00. tel.: 648 439

PROSIMO, DA NE ZAMUJATE PREDSTAV !

Center za kulturo, šport in prireditve Izola in MissON STUDIO 
Razpisujeta

ZAČETNI TEČAJ 
ZA MANEKENKE IN MANEKENE
Tečaj bo trajal dva meseca - velja za dekleta in fante, ki so dopolnili 14 let.
Vpis in informacije : Kulturni center Izola, Bazoviška 4, tel.: 645 571, dopoldan.

________________ tečaj bo vodila ga. BARBARA MISSON________________

Skupnost Italijanov “Pasquale Besenghi degli Ughi” Izola
Vas vljudno vabi na koncert

“TRA L’AMORE Dl VERDI E PUCCINI" 
s sopranistko Eleonoro Matijašič in s tenorjem Robertom Mianijem

organiziran ob obletnici rojstva izolskega pesnika Pasquale Besenghi degli Ughi

ki bo v Izoli, v petek 31. marca 2000, ob 20. uri, k koncertni dvorani Palače Besenghi

K realizacij koncerta so prispevali Ljudska univerza iz Trsta,
Ministrstvo za kulturo Republike Slovenije, Občim Izola 

in Italijanska samoupravna narodna skupnost iz Izole

m Četrg|j^2|1 jyjg
■ Nedelja 2.4ob 18.00 in20.30 uri/ m

Ponedeljek 3.4., Torek 4.4. in Sreda 5.4. ob 20^0 uri.

. LEPOTA PO AMERIŠKO Z
m ( AMERICAN BEAUTY )črna komedija ^

Režija: Sam Mendes
■ Vloge: MILLA J0V0VICH, JOHN MALKOVICH, FAYE DUNAWAY, DUSTIN HOFMANI



PRAZNIČNI DNEVI MM 
VELIKEGA EKRANA mBM
Danes zvečer, ob 20.00 se bo v portoroškem Avditoriju začel 3. festival slovenskega 
filma, ki prinaša 7 novih celovečernih filmov, kar lepo število kratkih igranih filmov, 
dokumentarcev, tri animirane filme in bogato bero filmov študentov Akademije za 
gledališče, radio, film in televizijo. Začelo pa se je že ob 9. uri zjutraj s projekcijo 
filma Sreča na vrvici našega someščana Janeta Kavčiča, ki bo letos prejel Badjurovo 
nagrado za življensko delo, ob tej priložnosti pa so organizatorji pripravili še 
retropektivo njegovih filmov, razstavo fotografij o njem in njegovem delu in končno 
bo predstavljen tudi njegov novi film Nepopisan list. Od Izolanov bo na festivalu 
prisoten tudi Koni Steinbacher s kratkim animiranim filmom Večerja, za katerega 
je glasbo napisal in posnel Gorast Radojevič.
Dvorane portoroškega Avditorija bodo gostile filmarje od jutra do večera, vse 
do sobote, ko bodo ob 22.30 podelili nagrade in spustili zaveso nad tretjim 
festivalom Slovenskega filma. Vabljeni k ogledu filmov, od 9. zjutraj do 22. ure 
zvečer, posebej pa seveda na predstavitve novih celovečernih filmov, ki vam jih 
na kratko tudi predstavljamo.

NEPOPISAN LIST
Življenja za Luko sploh ni enostavno. Mama in oče sta (pre)zaposlena, pred vrati divjajo 
poletne počitnice, Luka pa je zaradi stroge mame obsojen na televizijo, video in 
računalnik. A monotonost poletje razbijejo nova prijateljstva. Na pomolu je pravi 
ljubezenski trikotnik... Luka bo razočaran zaradi izdanega prijateljstva, Neli zaradi 
izdane ljubezni, Lukova mama pa bo videla, daje njen Luka postal pravi dečko. Spodaj 
med bloki bo Bajsi s svojo klapo še naprej 
špičil male in malo večje lumparije...
Režija: Jane Kavčič, Scenarij: Jane Kavčič 
Glavni igralci in igralke: Jan Grilanc (Luka),
Iva Štefančič (Neli), Andrej Murene (Žiga),
Tanja Ribič (Lukova mama Luka's mother),
Borut Veselko (Lukov oče/Luka’s father),
Marija Lojk Tršar (Lukova babica/Luka’s 
grandmother), Vesna Lubej (Nelina 
mamaNeli’s mother), Blaž Višak (Bajsi)

JEBICA
Skupina fakinov preživlja poletje v Ljubljani, kjer vlada splošno pomanjkanje. 
Pomanjkanje denarja, alkohola, droge, ljubezni in seksa. Ogroža jih tudi nenaklonjenost 
okolja. Njihova sreča je v tem, da se jim vse 
težave zdijo hudo zabavne. Vse se jim 
zaplete. Vse se jim preplete. In za večino se 
vse srečno razplete.
Režija: Miha Hočevar, Scenarij: Miha 
Hočevar
Glavni igralci in igralke: Polona Juh, Matej 
Družnik, David Furlan, Marko Miladinovič,
Jure Sotlar, Gorazd Obersnel, Damijan 
Škafar, Peter Hvalica, Vasten Valič, Karmen 
Rupnik

PORNO FILIVI
Čarli, aranžer izložb, po naključju pade v zgodbo o izterjavi denarja. Še isti dan postane 
režiser prvega slovenskega pomo filma. Njegov sošolec Janez ima na robu mesta ilegalno 
javno hišo in za ženske vloge ponudi svoje punce. Na avdiciji Carli spozna mlado 
Rusinjo Kalinko. V tem času iz zapora pobegne skupina Črnogorcev, ki ima z Janezom 
neporavnane račune. Ko Carli podvomi v uspeh 
kultnega porniča, ga obišče Kalinka. In ko ekipa 
vendarle začne s snemanjem, se pojavijo 
Črnogorci...
Režija: Damjan Kozole, Scenarij: Damjan Kozole 
Glavni igralci in igralke: Matjaž Latin (Carli),
Natalia Danilova (Kalinka), Primož Petkovšek 
(John), Zoran More (Frenk), Roberto Magnifico 
(Bato)

V PETEK ZVEČER
Šola je za najstniške junake španska vas. Raje se zabavajo, špricajo pouk in se 
pogovarjajo o nepomembnih rečeh. Ni čudno, da jih tak odnos do učenja spravi v 
neprijeten položaj. Če šole ne bo naredil cel razred, ne bojo deležni tradicionalne 
zaključne zabave. To bi zanje, ki takorekoč živijo za zabavo, pomenilo pravo katastrofo. 
Sedaj se začnejo truditi na vse kriplje, kar pripelje do 
premnogih komičnih situacij. Dijaki namreč stavijo 
predvsem na svoje izredne sposobnosti blefiranja. Povrh 
vsega imajo obilo romantičnih težav. Nihče nikoli zares 
ne ve, kakšno je v resnici njegovo razmerje oziroma kdo 
hodi s kom...
Režija: Danijel Sraka, Scenarij: Aleš Blatnik 
Glavni igralci in igralke: Jernej Kuntner, Katarina Čas,
Primož Rokave, Primož Preksavec, Tina Cvek, Tadej 
Čepeljnik

K A IVI PLUJE TA LADJA
Giuseppe se po letih dela v Italiji in Nemčiji upokoji in vrne 
v rodno Istro. Mati mu predlaga, naj se poroči. Podari mu 
očetovo avtroogrsko vojaško uniformo. Giuseppe misli, da 
bo kot Italijan na "Vzhodu v tranziciji" toplo sprejet in da si 
bo zlahka poiskal izbranko. Budimpešta, Črna gora. In spet 
Madžarska. Vojvodina. Subotica, Novi Sad. Istra...
Režija: ŽelimirŽilnik, Scenarij: Želimir Žilnik 
Glavni igralci in igralke: Giuseppe Pastorchich, Jovan 
Kiselicki, Gordana Kamenarovič, Zoran Hajduk Veljkovič, 
Ljubica Rakič

VEČERJA
Lačnemu daj ribiško palico, da si sam ulovi hrano... 
animirani film (2 min)
Režija: Koni Steinbacher 
Scenarij: Koni Steinbacher 
Glasba: Gorazd Radojevič 
Animacija: Koni Stenibacher

IVI OKUS
Katoliški duhovnik Jon Urški prekrši cerkveni red. Zato mora oditi v Mokuš, zapuščeno 
faro sredi močvirja, ki je po skrivnostni smrti prejšnjega župnika Janoša Talaberja ostala 
brez duhovnega voditelja. Jon Urški je trdno odločen, da bo s pomočjo vaščanov obnovil 
podrto mokuško cerkev. A ljudje se bojijo, da ho obnova cerkve prebudila nopanske
demone. Divje vode začno naraščati....... v
obnovljeno cerkev z vseh strani vdira voda in 
briše mejo med resničnostjo in sanjami.
Režija: Andrej Mlakar, Scenarij: Andrej 
Mlakar, Feri Lainšček
Glavni igralci in igralke: Dario Varga, Nataša 
Ralijan, Ludvik Bagari, Vlado Novak, Mario 
Šelih, Jernej Šugman, Borut Veselko

POKER
Poker ni samo igra, pač pa Filozofija! Kaj se zgodi, ko se vanj zaplete Borut, antijunak 
našega časa, ki ne spoštuje nobenih pravil? Duro je bil poslan, da odkrije pogrešan denar 
svojega šefa, Matjaž sodeluje v igri, da je blizu svoji ljubezni, Aljoša v pokru išče 
samega sebe, delilka kart, Vesna, pa v tej nevarni igri poskuša ustreči vsem, tudi sebi... 
...Borut se potemtakem zaplete v kruto igro za življenje, v kriminalno dramo, polno 
preobratov in krvavih obračunov, v kateri bi 
težko našli zmagovalca. Kriminalna drama 
Poker pripoveduje resnico o življenju, ne samo 
o smrti, zapisani v kartah.
Scenarij in režija: Vinci Vogue Anžlovar,
Glavni igralci in igralke: Urška Božič (Vesna),
Borut Vesleko (Borut), Pavle Ravnohrib 
(Pavle), Aljoša Rebolj (Aljoša), Boris Kos 
(Matjaž), Roberto Magnifico (Duro), Vlado 
Novak (prodajalec), Vinci Vogue Anžlovar

BORZA ZNANJA 
IZOLA
MATIČNA KNJIŽNICA 
IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, 
telefon: telefon: 066/66 31 285; 66 31 284 
e-mail: izolaCaborzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

Naši člani vam med drugim ponujajo:

* Znanje slikanja na steklo, svilo, keramiko, porcelan in na steno;
* Izdelovanje vitraž;
* Kreiranje in poslikava embalaže ( razne darilne šatuljice );
* Izdelelava nakita iz gline;
* Svetovanje pri aranžiranju izložb;
* Kreiranje figuric iz slanega testa.

BOR Z A 
znanj/ Y

V primorski Borzi znanja vabimo k sodelovanju:

* Inštruktorje navtike;
* Poznavalce strojnega pletenja

(pletilni stroj znamke PFAF ali PASSAP);
* Poznavalce parapsiholoških pojavov;
* Oblikovalce nakita iz zlata in drugih žlahtnih kovin;
* Poznavalce gojenja in uporabe zdravilnih zelišč ter
* Poznavalce gojenja deževnikov.
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La CAN? Per 
qualcuno non c’è 

o non conta...
In questi ultimi giorni ci sono stati 
due importanti appuntamenti 
riguardanti il mondo minoritario e 
di conseguenza anche la nostra 
comunità nazionale: la conferenza 
intemazionale sui rapporti interet
nici e le questioni delle minoranze 
nel sud-est europeo tenutasi a 
Portorose e organizzata dal minis
tero degli esteri sloveno e■ la 
celebrazione del centenario dell' 
Università popolare di Trieste. Due 
avvenimenti diversi, tutti e due di 
notevole importanza, anche e 
soprattutto politica, che hanno 
avuto comunque un punto in 
comune: l'assenza dei rappresen
tanti della massima organizzazione 
comunitaria degli italiani di 
Slovenia, la Comunità autogestita 
costiera della nazionalità italiana. 
Alla Conferenza di Portorose il 
Consiglio d'Europa aveva suggerito 
che le varie delegazioni degli Stati 
presenti comprendessero anche un 
rappresentante delle proprie 
minoranze e forse qualcuno avrà 
anche rispettato questo suggeri
mento. La Slovenia, in qualità di 
otganizzatore avrebbe dovuto dare 
l'esempio, ma non lo ha fatto. Si è 
comunque premurata si organiz
zare una visita (opzionale) dei 
partecipanti alla Comunità degli 
Italiani di Pirano dove una cinqu
antina di ospiti sono stati ricevuti 
dal presidente della CAN Silvano 
Sau e dal presidente della locale 
Comunità Boris Bertoni. Un 
momento promozionale più che 
sentito, che si è inquadrato bene 
con alcune considerazioni fatte nel 
discorso d'apertura del ministro 
degli esteri Dimitrij Rupel quando 
ha illustrato l'alto grado di tutela 
che la Slovenia concede alle sue 
due minoranze, tanto che non ci 
sono problemi aperti. Ma allora la 
legge sulle scuole minoritarie che 
attendiamo da anni, il costante 
ridimensionamento dei mezzi per 
la cultura non sono davvero proble
mi grossi? Se è così allora perché 
non vengono risolti?
Anche alla cerimonia dei cent'anni 
dell'Università popolare di Trieste 
c'è stata, secondo noi, una grave 
dimenticanza. Alla CAN costiera 
non è giunto nessun invito di 
partecipazione. Eppure c'è una 
lunga e fluttuosa collaborazione 
da moltissimi anni ed in diversi 
settori di attività, da quello culturale 
a quello scolastico dove la CAN 
costiera è cofondatrice delle nostre 
scuole medie e tramite la quale 
arrivano sui banchi i libri di testo 
peri nostri ragazzi. Tanto per dirne
una.

Flavio Forlani

Governo a minoranze:
“Prima attività poi (forse) finanziamenti...”

La Comunità autogestita della nazionalità italiana di Isola e anche quella Costiera, hanno discusso 
in questi giorni del problema dei finanziamenti delle attività culturali che, ormai, stanno registrando 
un notevole ritardo, visto che ormai siano già alla fine di marzo. Ed hanno deciso di chiedere un 
incontro con lo stesso ministro, o chi per lui, per definire finalmente il problema. Ma dove sta 
realmente il problema?
Ormai abbiamo scritto più di una per lafruizione dei mezzi approvati, incontro per spiegare l’assoluta 
volta su questo foglio dei corsi e il firmatario, cioè la Comunità impossibilità di firmare un 
ricorsi che, a partire dall autunno autogestita, avrebbe dovuto documento del genere e la proroga 
scorso, siamo stati costretti a fare presentare un dettagliato della firma fino al conseguimento 
con il Ministero. Programmi prima rendiconto compreso delle fatture di un accordo accettabile per tutti, 
bocciati, poi rivisti, poi ripristinati in e dei conti già saldati! Il che Finora silenzio! 
parte, per arrivare alla fine alla avrebbe significato, che per E j che aliatine di marzo uscirà 
delibera con cui si stabiliva che, svolgere le attività avremmo dovuto COf,nnHnionrovicinni niòiih^nw^ 
previo un determinato taglio per anticipare i soldi per rivederseli secondo le previsioni, g a il bando
non superare l’indice stabilito, tutto restituire entro 30 giorni. d'c°ncorso Per le attlvlta culturali 
erapronto perlafirmadel contratto. Naturalmente, se i funzionari del che dovremmo svolgere nel 2001. 
Ecco, il problema sta proprio qui. ministero avessero constatato che Sperando che fino ad allora, cioè 
Infatti una quindicina di giorni fa il tutto era in ordine e che i soldi ^no aH’anno prossimo, si riesca 
contratto è arrivato, ma... sorpresa! erano stati spesi fino all'ultimo per almeno ad iniziare quelle 
Firmandolo o non firmandolo, per coprire le voci previste dal progetto, programmate per questo 2000. 
noi la conseguenza sarebbe stata A questo punto, la Comunità Che anche per noi sia l’inizio del 
sempre quella: non avremmo autogestita Costiera e quelle Mille non più Mille? Tocchiamo 
potuto disporre di un solo Comunali hanno concordemente ferro!
centesimo. Infatti, nelle modalità deciso di chiedere al Ministro un Silvano Sau

CAP: Più sicuri, più forti, più liberi
Nei giorni scorsi alla scuola elementare "Dante Alighieri" è stato presentato un programma di prevenzione 
degli abusi dei bambini.
L'abuso dei bambini è un dei fenomeni meno 
piacevoli della nostra società, da sempre presente 
nella vita quotidiana e che negli ultimi anni sta 
assumendo proporzioni preoccupanti. A partire 
dal 1978 negli Stati Uniti è in atto una campagna 
di prevenzione (CAP: Children Assault 
Prevention) che coinvolge la scuola e la famiglia. 
In Slovenia tale programma è stato adottato 
dall'Opcn Society Institute - Istituto per una 
società aperta - che ha incaricato un gruppo di 
operatori addestrati di guidare dei laboratori per 
il personale delle scuole, per i genitori interessati 
e per i rispettivi figli. Si tratta di incontri tesi ad 
informare e ad aiutare i più giovani ad affrontare

Concorso
È uscito il nuovo concorso pubblico per 
l’assegnazione dei mezzi finanziari per la 
creazione della base economica per le 
Comunità nazionali autoctone. Rispetto 
a quello precedente non presenta 
modifiche di rilievo, a parte il fatto, che la 
il termine di scadenza questa volta è 
fissato al 31 dicembre 2000. Il che non 
vuol dire che le domande verranno evase 
soltanto allora, ma verranno esaminate 
volta pervolta, come verranno presentate. 
Infatti, la commissione preposta si riunirà 
il giorno 20 di ogni mese e discuterà 
delle richieste arrivate fino a quella data. 
Per ulteriori informazioni, naturalmente, 
sono a disposizione le locali Unità 
amministrative e la Segreteria della nostra 
Comunità Autogestita.

il problema e a prevenire atti di violenza nei loro 
confronti.
Durante i laboratori vengono presentati i tipi di 
abuso dei bambini (violenza fisica, violenza 
sessuale, violenza psicologica e trascuratezza). 
Gli adulti vengono messi a conoscenza dei segni 
che si possono riscontrare nei bambini vittime di 
abusi. Si valutano inoltre le reazioni più opportune 
alla rivelazione di tali fatti. Ai bambini viene 
insegnato, attraverso il gioco delle parti, a 
difendersi dai brutti incontri e a trovare il modo 
per parlarne con una persona di fiducia.
Un programma, questo, degno di nota, dato che 
anche in Slovenia il fenomeno sta registrando di

(continua in seconda)

Count down:
Palazzo Manzioli

Fino al 30 giugno ancora 92 giorni



(dalla prima)
anno in anno un sempre maggior numero di casi di bambini 
violentati, maltrattati e trascurati. Non si pensi però che la società 
e i suoi diretti responsabili (i politici, gli esperti, i mass media...) 
possano avere la coscienza tranquilla dopo aver spiegato ai bambini 
come si può essere più sicuri, più forti, più liberi. I mali che portano 
agli abusi dei bambini comunque rimangono e continueranno a 
compromettere (speriamo in misura minore) in vari modi lo sviluppo 
normale dei giovani e il loro inserimento nella vita. Se non 
guarderemo anche all'altra faccia della medaglia, il CAP rischia di 
essere considerato un altro esperimento di illusionismo psicologico 
per far credere che tutto può essere risolto senza cambiare niente.

Marino Maurel

Capodistria: pubblicità a Trieste
e in Istria 1900-1940

Non c'è più religione
In tutto il mondo le chiese, oltre a essere edifici consacrati, 
dedicati all’esercizio pubblico di atti di culto religioso, sono 
dei punti di riferimento nei centri in cui si trovano e soprattutto 
sono descrizioni culturali, etniche, storiche di quei centri. E 
come tali vanno curate nel loro aspetto architettonico. In 
certe parti del mondo per detta cura sono state istituite delle 
vere e proprie fabbriche, come per esempio a Milano dove 
esiste da oltre un secolo la “Fabbrica del Duomo”, fabbrica 
che non conosce momenti di sosta. E il Duomo di Isola? 
Beh, sicuramente non avrà mai una sua fabbrica. Però una 
maggiore attenzione di quella riservatagli attualmente se la 
merita, soprattutto lo spazio che lo circonda che certamente 
non getta una buona luce sulla nostra cittadina.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIA
“Sogni di segni al muro”, è il titolo di una bella mostra allestita nella 
sede della Comunità degli italiani di Capodistria. Sono esposti 
oggetti e manifesti della pubblicità commerciale a Trieste, in Istria, 
Fiume e Dalmazia dal 1900 al 1940. È un campionario che ci fa 
vedere l’importanza che si dava in queste nostre terre alla pubblicità 
e soprattutto la bravura dei cartellonisti nostrani d’un tempo. Tra 
le varie cose esposte fanno bella figura di se alcuni manifesti 
dell’isolana “Arrigoni”. Sono veramente belli e interessanti. La 
mostra è accompagnata da un catalogo in cui vengono presentati 
alcuni cartellonisti della prima metà del secolo scorso, cioè gli 
autori di quanto l’esposizione ci offre in visione. La mostra rimarrà 
aperta fino il 7 aprile prossimo.

G.S.

Con l’anno 2000 sono arrivate a 13 le edizioni del torneo di brìscola 
allestito dalla Comunità Besenghi. E a fare 13, come nel totocalcio, 
questa volta sono stati: il duo Pulin - Pilepič junior che hanno vinto, 
portando a casa, non prima di essere assaggiato dai presenti, il 
classico prosciutto; egli organizzatori che raramente hanno goduto di 
una massiccia partecipazione come in questa occasione. Ben 15 
infatti le coppie iscrìtte, tant’è che gli organizzatori, per evitare una 
protrazione della gara fino notte fonda, sono stati costretti ad escogitare 
una formula che prevedeva la suddivisione delle coppie partecipanti 
in quattro gironi: 3 composti da quattro coppie e 1 da 3. Le prime 
classificate venivano promosse al gruppo finale. Da li si procedeva poi 
con un altro girone all’italiana che ha avuto un’altra appendice 
poiché due coppie sono arrivate a pari punti e con la parità nello 
scontro diretto. Nell’insolita finale Pulin - Pilepič junior l’hanno 
spuntata sull’inseparabile coppia Novel - Božič. Quest ultima perdendo 
la partita secca su 3 segni si è consolata, si fa per dire, con il formaggio. 
Terzo posto e bottiglie di vino per i pira nesi Tamaro - Glavina, mentre 
la quarta coppia componente la pool per il titolo Furlanič - Mršnik 
sono tornati a casa a mani vuote, però in compenso hanno potuto 
rinfrescarsi, come il resto della compagnia, con il banchetto preparato 
per l’occasione.

Roberto Siljan

Il trofeo amimciltri Foto: C. Chicco

Gruppo di Ballo della 
Besenghi a Palmanova
Sabato 11 e domenica 12 marzo 
si è svolta al Palazzetto dello 
Sport di Palmanova la 
competizione sportiva di ballo 
“XVIII Trofeo Internazionale 
CITTÀ Dl PALMANOVA” con la 
partecipazione di ben 33 gruppi 
di danza provenienti da tutte le 
parti d’Italia e dalla Slovenia. 
Sabato, il Gruppo di Ballo della 
Comunità degli Italiani 
"Pasquale Besenghi degli Ughi” 
di Isola ha partecipato a due 
categorie di gara della 
Competizione Internazionale 
Show: Under 14 e Over 14. Nella 
prima, il gruppo di Isola al 
completo si è piazzato settimo 
su dodici gruppi in gara. Nella 
seconda categoria, la nostra 
connazionale Ingrid Radman ha 
ottenuto il secondo posto con 
l’assolo “Mix” del coreografo 
Siniša Bukinac. Complimenti al 
gruppo e al suo responsabile 
artistico Olivera Pajovič.

BI BLIOTECA E SALA DI LETTURA 
Orario d’apertura: da lunedì a 
venerdì dalle ore 17 alle 19.

MANIFESTAZIONI CULTURALI 
Venerdì 31 marzo, ore 20, Sala 
concerti di Palazzo Besenghi 
“TRA L’AMORE DI VERDI E 
PUCCINI”
Concerto lirico organizzato in 
occasione dell’anniversario della 
nascita dell’illustre poeta isolano 
Pasquale Besenghi degli Ughi 
sostenuto dalla soprano Eleonora 
Matijašič edal tenore Roberto Miani. 
Al pianoforte Elisabetta Buffulini. 
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi" con il contributo 
dell’Università Popolare di Trieste, 
del Ministero perla Cultura sloveno, 
del Comune di Isola e della 
Comunità Autogestita della 
Nazionalità Italiana di Isola. Ingresso 
libero.

Sabato 1 aprile, ore 20, Casa di 
Cultura di Isola
“MISERIE E GRANDEZZE DEL 
CAMERINO NUMERO UNO” 
Commedia brillante in quattro 
episodi di Ghigo De Chiara 
presentata dalla Compagnia 
“Gradisca ... IL TEATRO” di 
Gradisca d’Isonzo (Italia). Messa 
in scena a cura di Maia Monzani,

consulenza artistica di Claudio 
De Maglio.
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” di Isola in collaborazione con 
l’Associazione “L’Armonia” di 
Trieste e grazie al contributo del 
Ministero per la Cultura della 
Repubblica di Slovenia, del 
Comune di Isola e della Comunità 
Autogestita della Nazionalità Italiana 
di Isola. Prezzo biglietti: in prevendita 
(Palazzo Besenghi, pianoterra dalle 
ore 17 alle 19) 300, 500 SIT, la sera 
dello spettacolo 500, 700 SIT.

Giovedì 6 aprile, ore 18, sede 
della CI “Dante Alighieri” 
NUTRIZIONE E SALUTE 
Conferenza del dottor professor 
Aldo Raimondi.
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Dante Alighieri" di Isola 
nell’ambito della collaborazione tra 
Unione Italiana e Università 
Popolare di Trieste. Ingresso libero.

Martedì 11 aprile, ore 18, Palazzo 
Besenghi
LA VITA NEGLI ABISSI DEL 
MARE: LE RECENTI SCOPERTE 
Conferenza del professor Elvezio 
Ghirardelli, preside emerito della 
Facoltà di Biologia dell’Università 
degli Studi di Trieste. 
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi'”’ di Isola nell’ambito della 
collaborazione tra Unione Italiana e 
Università Popolare di Trieste. 
Ingresso libero.

AVVISI
Gita a Gardaland
La Com u n ita degl i Ital ian i “ Pasquale 
Besenghi degli Ughi” di Isola 
organizza una gita al parco di 
divertimenti di GARDALAND 
presso Desenzano sul Garda. 
L’escursione è prevista per martedì 
25 aprile p.v.
Il prezzo è di 4.000 SIT a persona e 
comprende il trasporto ed il biglietto 
d’entrata al parco. Informazioni e 
iscrizioni presso la Segreteria della 
Comunità ogni mercoledì dalle ore 
17 alle 19.
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KRIMINALIJE
Policijski zapisniki so kot dober roman: malo krvi, malo 
ljubezni, potem pretep pa spet orožje in končno omama s 
katero skušajo nekateri vse pozabiti. Le sodnik za 
prekrške in tožilci ne pozabijo ničesar, zato imajo dela čez 
glavo.

OPREMO JE KRADEL
Iz starega dela Izole so policisti dobili prijavo, da sta 
zmanjkali dve deski, čevlji in rjuhe. Dečki so prepričani, da 
sije omenjene predmete "izposodil" neznani brezdomec.

ROŠTILJ BO PEL
V Dobravi nad Izolo je neznec sunil dva plinska roštilja, ki 
sta bila pred barako na njivi. Očitno nista bila preveč 
vezana na dom, zato pa sta bila vabljiva za nepridiprave.

ŠIFRE NI POZNAL
Neznanec je ponoči skušal vdreti v menjalnico Šifra na 
Sončnem nabrežju. Uporabil je velik kamnit blok ali ploščo 
in z njo udarjal ob vhodno šipo vendar ta ni popustila. 
Končno je popustil kamen za njim pa tudi neznani 
vlomilec, ki očitno ni vedel niti tega, da bi v primeru vloma 
dobil za vrat celo policijsko postajo, saj je lokal ustrezno 
zaščiten.

VEČ KOT LOVEC
Pri hišni preiskavi enega od Izolanov so dečki odkrili kar 
lepo zalogo orožja in sicer: avtomatsko puško, avtomatsko 
pištolo in 400 nabojev. Kaj je nameraval početi s temi 
spominki bo moral še povedati.

KAMEN V AVTO
Na Prešernovi cesti so se otroci tako prešerno igrali, da so 
vrgli kamen v mimovozeč avtomobil in ga poškodovali.
Na parkirišču pred pokopališčem pa je neznanec s kamnom 
razbil prednjo desno steklo in iz vozila ukradel žensko 
torbico in službeno aktovko.
ŠE KRADEJO
Občanka je prijavila, da so ji na loakalnem avtobusu 
ukradli iz torbice ukradli denarnico.
V ulici ob stari bolnici je neznanec ukradel kolo z 
motorjem znamke Typhood modre barve.
Kolo z motorjem so ukradli tudi v ulici Proleterskih brigad. 
PIJANOST JE BOLEZEN
Iz bolnišnice so sporočili, da imajo tam pacienta, kije hudo 
vinjen in dela kažin. Ker se, kljub prisotnosti policistov, ni 
umiril so ga umirili na manj udobnem mestu.
ROBA JE MED NAMI
Policisti so pri avtokampu Jadranka ustavili avtomobil s 
petimi potniki in pri pregledu našli manjše količine speeda, 
marihuane, exstazyja in 2 zavitka heroina.
BEG Z OBVOZNICE
Na obvoznici je prišlo do prometne nesreče s pobegom, ki 
jo je povzročil neznani voznik osebnega avtomobila 
Citroen AX rdeče barve s koprskega registrskega območja. 
Vozilo je poškodovano po desnem boku.
ZAJCI NA ŽARU
V Livadah je prišlo do požara na baraki v kateri je lastnik 
imel zajce. Baraka je pogorela v celoti, vzrok požara pa je 
povsem neznan.

KAJ PODO DELALI TA TEDEN
Ves teden poteka akcija "Hitrost ubija", izvedli pa bodo 
tudi tri poostrene nadzore: "veriga", "civilne patrulje" in 
"promil".___________________________________________________

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
Oddelek za otroke in mladino

vabi
otroke od četrtega leta dalje na

uro pravljic,
ki bo 4. aprila 2000 ob 17. uri

v pravljični sobi (v prostoru starega italijanskega 
vrtca), Drevored 1. maja 9.
Poslušali bomo pravljico

MALA MIŠKA IN VELIKO RDEČE JABOLKO,
ki jo je napisal A. H. BENJAMIN.

PROSTATA - ZELO MOŠKA BOLEZEN
NOVE METODE TUDI V IZOLI
Preventivni pregled prostate je, po nasvetih zdravnikov, zelo koristen. Pri 
zgodaj odkriti bolezni so možnosti za uspešno zdravljenje večje. Tako 
sporočajo in hkrati vabijo moške na preventivni pregled prostate domiselni 
plakati in zloženke, ki sojih pripravili strokovnjaki, združeni v Svetu za bolezni 
prostate.
Odslej so takšni preventivni pregledi organizirani tudi v izolski Bolnišnici o 
čemer smo že poročali v prejšnjem Mandraču, tokrat pa le popravljamo 
telefonsko številko na katero se lahko naročite za omenjeni pregled:

NAROČANJE ZA PREGLED V BOLNIŠNICI IZOLA je: 
vsak ponedeljek, sredo in petek od 10. Do 13. Ure.
Telefon: 606 303

ENERGETSKO 
SVETOVANJE V IZOLI
OB NAČRTOVANJU HIŠE 
RAZMIŠLJAJMO O PORABI ENERGIJE

Preprečevati je lažje kot odpravljati. Zato je na varčevanje treba misliti že ob 
načrtovanju gradnje. Zamisel o podobi vaše hiše naj raste v sodelovanju z 
energetskim svetovalcem, ki bo že na začetku predvidel vse posebnosti in okoliščine 
gradnje. Razumljivo je, da gradbene parcele ne morete izbirati samo po merilih 
učinkovite rabe energije, kljub temu pa, kolikor je mogoče, upoštevajte klimatske 
vplive, kot npr. veter, sonce, temperature zračnih plasti v dolinah itd. Lokacija na 
južnem pobočju ni primerna le zato, ker boste morda kdaj vgradili sončno napravo. 
Pomislite tudi na to, da drevesa in griči mečejo sence, obenem pa nas rastline ščitijo 
pred vetrom. Tako na severni strani hiše zasadite zimzelene rastline oziroma iglavce, 
da varujejo hišo pred klimatskimi vplivi s severa tudi pozimi. Na jugu hiše zasadite 
listopadna drevesa ali trto, da preko zime lahko pridejo do hiše sončni žarki, poleti 
pa varujejo zgradbo pred pregrevanjem.

Velika okna sodijo na južno stran, manjša pa na vzhodno in zahodno stran zgradbe. 
Oknom, vgrajenim v severno stran zgradbe, se raje izogibajte. Na ta način boste 
najbolje izrabljali brezplačni vir energije, sonce. Predpisi določajo, da se na severni, 
severovzhodni in severozahodni strani vgrajujejo okna, manjša od 1/7 tlorisne 
površine prostora. Na južni, jugovzhodni in jugozahodni strani so lahko okna večja 
od 1/7 tlorisne površine prostora. Tako pozimi bolje izkoristite sončno sevanje. 
Potrebno pa je, da poskrbite za premično sončno zaščito, da se poleti prostori ne 
bodo preveč segrevali, da bo osvetlitev skozi vse leto primerna in da toplotne izgube 
ne bodo prevelike, kadar ne bo sonca. Prostori, v katerih se najpogosteje zadržujete, 
naj bodo obrnjeni proti soncu, torej proti jugu; stranski prostori (stopnišča, WC, 
shrambe, ipd.) pa naj bodo nameščeni na severni strani objekta. Kdor namerava 
vgraditi sončne zbiralnike, mora prirediti smer in nagib strehe. Nagib strehe naj bo 
od 30 do 50 stopinj, smer pa naj ne odstopa preveč od smeri proti jugu. Upoštevati je 
treba tudi močno razčlenjene oblike zgradbe (z visokim oblikovnim faktorjem (fo) = 
razmerje med zunanjimi površinami in volumnom prostorov), s toplotnimi mostovi 
(energetsko šibka mesta, kjer toplota uhaja zaradi materialov, oblike in geometrije; 
npr. betonske plošče podaljšane v balkone, AB preklade vrat in oken, nosilnih 
vogalov itd.), kjer so izgube energije izrezitejše. Bolj kot je zgradba strnjena, 
ugodnejša je za porabo energije.

Če želite več, predvsem pa konkretnejših nasvetov za varčno rabo energije, vas 
vabimo, da se oglasite v naši svetovalni pisarni:

Kje: ESP Izola, v prostorih KS - Staro mesto, Trg Edbina Kristana 1.
Kdaj: Delovni čas: četrtek in petek od 17. do 19. ure 
Kako: Prijava: tel. 066/ 480 100, ob uradnih urah občine Izola.
Pisarna deluje brezplačno v okviru projekta ENSVET._________________

15



PRIZNANJE NADI MORATO
Nada Morato je bila izbrana za Izolanko leta 1999. Nagrado smo ji, v odsotnosti, 
dodelili 8. marca na katamaranu Prince of Venice, zdaj, ko se je vrnila z operacije 
(zelo simbolično je padla na stopnicah kulturnega doma) pa smo ji lahko izročili 
priznanje tudi v prvi osebi. Pogovor z nagrajenko je na 6. strani.

JEREB V NOVI JATI
Na ljubljanskem gradu so v torek predstavili novo avtomobilsko rally ekipo 
imenovano SAVA SEAT RACING. Ustanovili so jo: Sava Tires, Porsche Slovenija 
in Andrej Jereb, dvakratni državni prvak v rallyju. Poleg Andreja s sovoznikom bo v 
ekipi še ena izolska posadka, Miran Jerman in Boris Tonejc, občasno pa bo z njuno 
Seat Ibizo nastopil še en Izolan, Vlado Krivec. Po besedah voznikov in članov ekipe 
si z novimi avtomobili obetajo še boljšo sezono kot so bile nekatere prejšnje.

Danes, četrtek 30. marca 
ob 21.30 v Kulturnem domu Izola
PREMIERA
Goran Gluvič:

Z ANDREJO V 
SOBOTNO NOČ

Ksenja Jambrošič 
in STEPS
Režija: Zvonka Radojevič

Četrtek Petek Sobota Nedelja

<9 <9
deževno oblačno deževno deževno
max 14 max 16 max. 20 max. 18
min.4 min. 8 min. 12 min. 10

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 91.00
ob ponedeljkih zaprto

«ir
a

SAMO ZA IZOLANE -30% 
Cenejši Princ v Benetke

Nedelja, 2. aprila 2000 
namesto 8.500 le 6.000 tolarjev 

polovična cena za otroke do 14 let

Prince of Venice v zahvalo za izolsko 
gostoljubje vabi Izolane na izlet v Benetke 

po bistveno znižani ceni. Za dodatek pa 
bodo ob povratku nastopili igralci skupine 

STEPS in skupina NOB.
Vozovnice prodajajo v izolskih turističnih 

agencijah ter v TIC-u in GRAFFIT-u.


